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‘Onze nob’le discipline’ 

Door Max Nederkoorn en Stijn van den Wijngaard 

NB: Voor ceremonieel gebruik worden slechts het eerste couplet en het refrein gezongen. 

 

Onze nob’le discipline, 

De politieke wetenschap! 

Het debat is voor ons routine, 

Trots op ’t studieus broederschap, 

Dit Leidsch superieur instituut, 

Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 

Sedert ’t jaar één-en-tachtig 

Is de SPIL oppermachtig! 

 

Maak plaats, hier is de SPIL! 

De SPIL maakt ‘t verschil! 

Chapeau, chapeau: 

Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL 

 

[[Rijk’lijk vloei’ de alcohol, 

De politieke borrelpraat! 

Drinken hoort bij ’t protocol, 

Zoveel dat het nergens meer op slaat. 

Dit Leidsch superieur instituut, 

Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 

Wie ons ziet heeft direct een 

Minderwaardigheidscomplex! 

 

Maak plaats, hier is de SPIL! 

De SPIL maakt ’t verschil! 

Chapeau, chapeau: 

Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL]] 
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NOTULEN DER INGELASTE ALV d.d. 16 FEBRUARI 2012 

1. Opening 

De voorzitter van de Algemene Ledenvergadering, dhr. De Meer, opent de vergadering om 

19: 39 en heet alle aanwezige welkom. Alvorens de opening wordt het SPILlied gezongen. De 

aanwezigen van de ALV zijn: 

1. Eva van der Helm   20. Nandi de Haas 

2. Lotte Westra    21. Larissa Veltman 

3. Joeri Beckers    22. Marloes Daling 

4. Max Nederkoorn   23. Daan van Baar 

5. Willemijn Bot     24. Sebastiano Cavedino 

6. Martine de la Haye   25. Ufuk Esmer 

7. Paul Derikx    26. Pieter van der Linde 

8. Marie-Louise de Kruiff   27. Eline Koopman 

9. Fiona Korthal Altes   28. Rick Veenboer 

10. Paula Dun    29. Arjen Klein Hoffmeijer 

11. Julia Rakers    30. Cas Henckens 

12. Klaas Gommers    31. Hugo van Rooijen 

13. Sebastiaan de Groot   32. Manon Reuters 

14. Lisa van de Voort   33. Ivo Bronstring 

15. Nicole Markslag    34. Feline Markslag. 

16. Josette Daemen 

17. Jip Stam 

18. Cornee Hoogerwerf 

19. Gavin de Vos 

 

2. Instelling de stemcommissie 

De ALV voorzitter vraagt of er vrijwilligers zijn die de functie van stemcommissaris op zich 

willen nemen. De ALV voorzitter bedankt hen hiervoor en stelt Marloes Daling en Klaas 

Gommers in voor deze vergadering in als stemcommissie.  

3. Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld. 

3. Mededelingen 

De ALV voorzitter vraagt mevrouw Westra of er mededelingen zijn. Mevrouw Westra 

antwoordt ontkennend. Vervolgens deelt de ALV voorzitter mede dat hij straks meer 

verduidelijking zal geven over de procedure van de statuut- en HR wijzigingen deze avond.  

4. Ingekomen stukken 

Mevrouw Westra zegt dat er geen ingekomen stukken zijn. Ook is er geen sprake van 

machtigingen. 
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5. Vaststellen notulen Beleids ALV d.d. 17 november 2011 

De heer Esmer dient alvorens de notulen behandeld zullen worden een punt van orde in. 

Hierna vraagt hij of er vragen aan het bestuur gesteld mogen worden over het beleid. 

Daarnaast vraagt hij of de vastgestelde notulen van de Beleids ALV bijgevoegd kunnen 

worden in het boekje van de Tussentijdse ALV. De ALV voorzitter antwoordt dat wat hem 

betreft er wel verduidelijkende vragen gesteld mogen worden aan het bestuur over de 

notulen, maar dat er niet ingegaan zal worden op het beleid zelf. Daarvoor zal er tijdens de 

Tussentijdse ALV gelegenheid zijn. Hierop stelt de heer Esmer de vraag of dan de straks 

vastgestelde notulen toegevoegd kunnen worden aan het ALV boekje van de Tussentijdse 

ALV, zodat de ALV dan vragen over het beleid kan stellen. Mevrouw Westra antwoordt 

hierop dat het mogelijk is deze notulen toe te voegen aan het boekje. De ALV voorzitter stelt 

dit vast met de voorwaarde dat tijdens de Tussentijdse ALV niet de vastgestelde notulen 

opnieuw behandeld zullen worden. 

 4/5 – Mevrouw Daling deelt mede dat wanneer er bij een achternaam sprake is van een 

tussenvoegsel en de naam wordt voorgegaan door “mevrouw” of “de heer”, het 

tussenvoegsel met een hoofdletter geschreven dient te worden. Mevrouw Westra geeft aan 

dit genoteerd te hebben. De heer De Groot wil over de tweede zin van puntje zeven de 

opmerking plaatsen dat wanneer er bij “lange termijn doelstellingen” bedoeld wordt dat de 

termijn lang is, de twee woorden in dat geval aan elkaar geschreven dienen te worden. Ook 

hierop antwoordt mevrouw Westra dat zij dit genoteerd heeft. 

6/7 – De heer Esmer vraagt aan de hand van de opmerking van de heer Van den Wijngaard 

over de minst uitdagende functie, waar de almanak van het lustrumjaar dan blijft. Mevrouw 

Van der Helm antwoordt hierop dat deze er de volgende ALV zal zijn. Mevrouw Westra voegt 

hieraan toe dat er eindelijk vordering in zit. 

8/9 - Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen gesteld. 

10/11 – De heer Esmer vraagt uit interesse of er nog een masterexcursie met de B.I.L. zal 

plaatsvinden. Mevrouw Bot antwoordt dat zij momenteel nog in overleg is met de B.I.L., 

maar dat er, zodra er meer duidelijk is, naar de leden gecommuniceerd zal worden. De heer 

Gommers dient nu een punt van orde in, waarbij hij opmerkt dat er afgesproken was dat er 

tijdens deze ALV geen inhoudelijke vragen aangaande het beleid behandeld zouden worden. 

De ALV voorzitter antwoordt hierop dat er wel vragen gesteld mogen worden aangaande de 

verduidelijking van de notulen, aangezien deze in de Tussentijdse ALV niet weer behandeld 

zullen worden. 

12/13 – Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen gesteld. 

14/15 – Mevrouw Daling geeft aan dat zij haar woorden in de vierde alinea van pagina 

vijftien niet volledig vindt. Aan de laatste zin zou zij graag willen toevoegen dat dit soort 

verslagen in het verleden ook al eens zijn geplaatst, zonder dat het semiwetenschappelijk 

karakter van de het magazine Debat verloren ging. Dit laatste wil mevrouw Daling 

benadrukken. Mevrouw Westra geeft aan dit op te zullen nemen in de notulen.  
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De heer Esmer dient het verzoek in aan de secretaris om de tekst van de moties toe te 

voegen aan de notulen. Mevrouw Westra geeft aan dat dit haar ook net opgevallen is en 

biedt hiervoor haar excuses aan. In het vervolg zal zij de motieteksten toevoegen. 

Tussen het behandelen van pagina’s veertien en vijftien en de pagina’s zestien en zeventien, 

vraagt de ALV voorzitter de ALV of iemand het kraantje zachter kan zetten. Hierop 

antwoordt de heer Gommers dat er sprake is van een pijpje. De ALV voorzitter vraagt hierop 

of die niet uit kan. De heer Gommers gaat kijken of dat mogelijk is. 

 

16/17 – Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen gesteld. Wel 

moet hierbij genoteerd worden dat de heer Gommers deze pagina’s gelezen heeft. 

 

18/19 - Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen gesteld. 

20/21 – De heer Esmer spreekt zijn verontwaardiging uit over het feit dat hij uit de 

rondvraag is weggelaten. Hierop antwoordt mevrouw Daling dat dit komt doordat de heer 

Esmer toen reeds de ALV verlaten had en dat dit te bewijzen is aan de hand van de 

rondvraag van mevrouw Daling, waarin de succeswensen van de heer Esmer worden 

uitgesproken.  

 

Hierna worden de notulen per hamerslag goedgekeurd. De ALV voorzitter maakt daarbij de 

aantekening dat de secretaris deze de volgende ALV toe zal voegen in het boekje. 

7. Voorstellen tot wijzigen van de statuten 

De ALV voorzitter geeft eerst mevrouw Van der Helm het woord om toe te lichten waarom 

er door het bestuur gekozen is om de statuten te veranderen. 

Mevrouw Van der Helm legt uit dat er tot deze keuze is gekomen omdat de statuten erg 

verouderd zijn. Weliswaar zijn de statuten zes jaar geleden nog aangepast, maar dit klopt 

niet meer met hoe de SPIL op dit moment functioneert. Er is al contact opgenomen met de 

notaris en hiermee is alles in orde. Zodra de wijzigingen door de ALV zijn goedgekeurd, kan 

de notaris hier direct mee aan de slag om alle wijzigingen rechtsgeldig te maken. Tenslotte 

wil zij de ALV mede delen dat deze wijzigingen voor het bestuur erg belangrijk zijn, omdat 

het de SPIL als vereniging erg veranderd en ze zeer belangrijk zijn voor het functioneren van 

de SPIL in de toekomst.  

De ALV voorzitter geeft vervolgens aan hoe de ALV verder in zijn werking zal gaan. Eerst zal 

het oude artikel voorgelezen worden, vervolgens het voorstel voor het nieuwe artikel. Over 

sommige artikelen zal apart gestemd worden, anderen worden in combinatie ter stemming 

gebracht. Mocht er iemand bezwaar hebben over de procedure of over de samengevoegde 

artikelen, kan diegene dat aangeven en zal het mogelijk aangepast worden. Ook is het 

mogelijk amendementen in te dienen op artikelen, wat inhoudt dat het voorstel wordt 

aangepast indien het amendement wordt aangenomen. Alle amendementen zullen 

behandeld worden aan het einde van het desbetreffende agendapunt.  
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De heer Esmer merkt op dat dit niet handig is wanneer het amendement van invloed is op 

andere artikelen die nog behandeld zullen worden tijdens het agendapunt. De ALV voorzitter 

antwoordt hierop dat alles in groepjes is verdeeld, wat inhoudt dat de artikelen die in één 

keer behandeld zullen worden, in verband met elkaar staan. Hierdoor verdwijnt het door de 

heer Esmer geconstateerde probleem.  

De ALV voorzitter vraagt de ALV of er nog andere vragen zijn over het verloop van deze ALV. 

Daarna vraagt hij de secretaris of zij het goed vindt ieder oud en daarop volgend ieder 

voorstel tot wijziging zou willen voorlezen. Mevrouw Westra geeft aan hiertoe bereid te zijn. 

Algemeen 

Overal waar Rijksuniversiteit Leiden staat, moet Universiteit Leiden komen te staan.  

3.2 - Het verenigingsjaar loopt van 1 oktober tot en met 30 september, en is gelijk aan het 

boekjaar.  

Komt te veranderen in: 

3.2 - Het verenigingsjaar loopt van 1 september tot en met 31 augustus, en is gelijk aan het 

boekjaar. 

 

De heer Esmer vraagt het bestuur of zij na ieder voorstel tot wijziging aan wil geven wat het 

idee achter deze wijziging is, zodat dit ook genotuleerd wordt. De ALV voorzitter geeft aan 

dit een goed idee te vinden en stelt vast dat het artikel eerst voorgelezen zal worden, daarna 

een toelichting zal volgen door de voorzitter of de secretaris, en er daarna ruimte is voor 

eventuele discussie. 

Mevrouw Van der Helm legt uit dat wanneer deze wijziging is doorgevoerd, het 

verenigingsjaar gelijk zal lopen met het college jaar. Ook is dit voor zowel het oude als het 

nieuwe bestuur fijn. Het oude bestuur heeft vaak al nieuwe plannen voor het nieuwe 

collegejaar en het nieuwe bestuur staat vaak al te popelen om te beginnen. Hierdoor valt de 

maand september vaak in het water. Door het verenigingsjaar te vervroegen wordt dit 

voorkomen en kan het nieuwe bestuur ook eerder beginnen met het uitvoeren van hun 

beleid. De heer Esmer vraagt of dit ook betekent dat de commissies met de nieuwe 

eerstejaars eerder van start zullen gaan? Mevrouw Van der Helm antwoordt dat dit het 

geval zal zijn. Mevrouw Koopman vraagt wanneer dit in werking zal gaan treden. Mevrouw 

Van der Helm geeft aan dat het dit jaar al in zijn werking zal gaan.  

Deze wijziging wordt per hamerslag en acclamatie aangenomen. Er volgt applaus.  

 

5.1c – Tot erelid kan worden benoemd hij of zij die zich jegens de vereniging op zeer 

bijzondere wijze verdienstelijk heeft gemaakt. 

Te veranderen in: 
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5.1c - Tot erelid kan worden benoemd hij of zij die zich jegens de vereniging en/of de politieke 

wetenschap op zeer bijzondere wijze verdienstelijk heeft gemaakt.  

 

Mevrouw Westra licht deze wijziging toe. Zij geeft aan dat er besloten is deze wijziging te 

maken omdat de huidige ereleden zich voornamelijk verdienstelijk hebben gemaakt voor de 

politieke wetenschap en dat het in de statuten mogelijk gemaakt zou moeten worden om 

die mensen te benoemen tot ereleden.  

De ALV voorzitter vraagt of er mensen zijn die vragen over deze wijziging willen stellen en of 

er mensen zijn die van plan zijn tegen deze wijziging te stemmen. Vervolgens wordt de 

wijziging per hamerslag en acclamatie aangenomen en volgt er applaus.  

De ALV voorzitter geeft aan dat nu de combinatie van de volgende artikelen behandeld zal 

worden: 5.5, 5.6.1 en 5.6.2. 

 

 

5.5 – Begunstigers zijn zij, die jaarlijks aan de vereniging een geldelijke bijdrage leveren 

waarvan de minimale grootte door de algemene ledenvergadering wordt vastgesteld.  

Bovenstaande geheel verwijderen uit de statuten. 

Mevrouw Westra legt uit dat er besloten is het bovenstaande artikel te verwijderen. Zij zien 

niet echt een reden waarom dit in de statuten zou moeten staan. Het komt daarnaast ook 

zelden voor dat een begunstiger zich aandient. 

5.6.1. – Reünisten kunnen worden, zij die tenminste twee jaren lid zijn geweest en hun 

studie politieke wetenschappen hebben beëindigd.  

Te veranderen in: 

5.6.1. - Reünisten kunnen worden, zij die lid zijn geweest van de Studievereniging voor 

Politicologen In Leiden. 

5.6.2 –Reünisten zijn per jaar de helft van de contributie aan de vereniging verschuldigd.  

Te veranderen in: 

5.6.2. - Reünisten zijn per jaar een per reglement vastgesteld bedrag aan de vereniging 

verschuldigd. 

 

 Mevrouw Westra legt uit dat er tot dit besluit gekomen is omdat het bestuur van het 

onderscheid in zilveren en gouden reünisten af wil. Dit beleid is tevens niet in lijn met de 

huidige statuten, waarin vaststaat dat een reünist de helft van de contributie aan de SPIL 

verschuldigd is. Er zal per reglement dus een vast bedrag worden vastgesteld en alle 
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reünisten zullen nu het verenigingsblad krijgen toegestuurd. Over artikel 5.6.1 deelt zij mede 

dat het bestuur het onlogisch vindt dat iemand twee jaar lid moet zijn geweest van de 

vereniging, wil diegene reünist worden.  

De heer De Groot vraagt zich af, met betrekking tot artikel 5.5, hoe dit bedrag zal worden 

vastgesteld, wanneer dit niet door de ALV is gedaan. De heer Beckers antwoordt dat dit 

bedrag nooit is vastgesteld. Deze bedragen worden doorberekend onder acquisitie of 

desnoods onder een andere bepaling, maar deze statutaire benaming is in de werkelijkheid 

nooit gebruikt. De heer Veenboer vraagt over artikel 5.5 of dit ook betekent dat de geldelijke 

bijdrage van de “vrienden van de SPIL” dan ook te vervallen komt. De heer Beckers 

antwoordt dat die motie niet te vervallen zal komen. De tweede vraag van de heer Veenboer 

gaat over artikel 5.6.1 en houdt in of het zilveren reünistenlidmaatschap daarmee te 

vervallen komt. Mevrouw Westra geeft aan dat het onderscheid tussen zilveren en houden 

reünisten zal komen te vervallen. De heer Esmer constateert dat dit niet direct uit deze 

statuutwijziging volgt. Hierop antwoordt de ALV voorzitter dat dit klopt, maar dat er later in 

het HR hierop verder zal worden gegaan.  

 

Deze wijziging wordt per hamerslag en acclamatie aangenomen. Er volgt applaus.  

De ALV voorzitter geeft aan dat nu de combinatie van de volgende artikelen behandeld zal 

worden: 10.1, 10.5, 11.2 en 12.1. 
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10.1 – Het bestuur bestaat tenminste uit een voorzitter, secretaris en penningmeester en 

de voorzitters van de bestuurscommissies, zoals omschreven in artikel 12. 

Te veranderen in: 

10.1 - Het bestuur bestaat tenminste uit een dagelijks bestuur, dat wil zeggen een 

voorzitter, secretaris en penningmeester.  

 

10.5 – Bestuursfuncties zijn niet verenigbaar. 

Te veranderen in: 

10.5 - Functies van het dagelijks bestuur zijn niet verenigbaar.  

 

11.2 – Het bestuur is verantwoordelijk voor het beleid der bestuurscommissies. 

Te veranderen in: 

11.2 - Het bestuur is verantwoordelijk voor het beleid van de vereniging en haar 

commissies. 

 

12.1 – De vereniging kent bestuurscommissies. 

Te veranderen in: 

12.1 - De vereniging kent commissies. 

 

Mevrouw Van der Helm geeft aan dat tot deze wijzigingen is besloten omdat het bestuur de 

mogelijkheid open wil houden om een bestuur te vormen met een ander aantal dan zeven, 

bijvoorbeeld in tijden waarin er niet genoeg bestuursleden gevonden kunnen worden. Op 

deze manier kan de vereniging nog functioneren met alleen een voorzitter, secretaris en 

penningmeester. De ALV voorzitter maakt hierbij ter verduidelijking de aantekening dat in 

artikel 10.2 van de statuten staat dat de ALV het aantal bestuursleden vaststelt. Artikel 10.5 

is veranderd in de functies van het dagelijks bestuur zijn niet verenigbaar, zodat de andere 

functies wel veranderd kunnen worden. De functies van het dagelijks bestuur kunnen als 

vanzelfsprekend niet verenigd worden, omdat er dan teveel macht zal ontstaan bij één 

bestuurslid.  

Tot 11.2 is besloten, omdat het bestuur het verschil tussen commissies en 

bestuurscommissies wil verwijderen. Voor artikel 12.1 geldt hetzelfde. De heer De Groot 

vraagt zich af of dit ook betekent dat alle leden van commissies niet meer lid kunnen worden 
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van de stemcommissie. Mevrouw Van der Helm legt uit dat hier in het HR verder op in zal 

worden gegaan. De heer Esmer vraagt of het in het HR of in de statuten staat dat voorzitters 

van commissies in het bestuur plaatsnemen. De ALV voorzitter zegt dat dit eerst in de 

statuten stond, maar dat dit later in het HR aan bod zal komen. Hierop vraagt de heer Esmer 

waar nu staat dat bestuurscommissies een voorzitter, een penningmeester en een secretaris 

moeten hebben. Mevrouw Van der Helm geeft aan dat dit in het HR aan bod zal komen.  

Mevrouw Daling plaatst een algemene een opmerking over het feit dat er meer geklapt mag 

worden deze ALV. Een statuutwijziging is immers niet niks.  

De voorstellen tot wijziging van de artikelen 10.1, 10.5, 11.2 en 12.1 worden per hamerslag 

en acclamatie aangenomen. Hierop volgt luid applaus.  

De ALV voorzitter geeft aan dat nu de combinatie van de artikelen 12.2 en 13 behandeld zal 

worden. 

12.2 – Het aantal bestuurscommissies en hun taken worden door de algemene 

ledenvergadering bij reglement vastgesteld.  

Te veranderen in: 

12.2 - Het aantal commissies, bestuursleden en hun taken worden door de algemene 

ledenvergadering per reglement vastgesteld. 

  

13 – Het tussenkopje boven de artikelen over het verenigingsblad is momenteel ‘redaktie’ 

en moet veranderd worden in verenigingsblad. 

 

De heer Veenboer vraagt of het relevant is dat het kopje boven artikel 13 veranderd wordt. 

Kan deze niet beter verwijderd worden. De ALV voorzitter verduidelijkt dat overal 

tussenkopjes in de statuten staan en dat alleen deze incorrect is. Mevrouw Van der Helm 

voegt hieraan toe dat er in de rest van de statuten gesproken wordt van verenigingsblad en 

dat het op die manier duidelijker is wanneer het kopje hetzelfde is. Hierop worden deze 

voorstellen per hamerslag en acclamatie aangenomen. Er volgt applaus.  

 

Mevrouw Van der Helm sluit dit agendapunt af door te vertellen dat zij zeer blij is met het 

goedkeuren van de plannen door de ALV. Hiermee wordt er veel los gelaten door de 

statuten dat vastgelegd kan worden in het HR. De details komen dus straks aan bod met de 

HR wijzigingen. Daardoor verwachten wij als bestuur dat het niet nodig is de statuten de 

komende tijd weer te veranderen.  

De ALV voorzitter schorst de vergadering om 20:19 voor 10 minuten. Om 20:30 wordt de 

ALV vervolgd. 
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8. Voorstel tot wijzigen van het Huishoudelijk Reglement 

De ALV voorzitter geeft aan dat nu artikel 1 behandeld zal worden. 

Artikel 1 

Het bestuur is belast met: 

a. het voeren van het verenigingsbeleid 

b. het coördineren van het verenigingsbeleid 

c. het onderhouden van contacten met het instituut 

d. het organiseren van activiteiten die niet onder de verantwoordelijkheid van één 

der bestuurscommissies georganiseerd worden, maar wel binnen de 

doelstellingen van de vereniging vallen 

e. het waarborgen van een tekstuele bijdrage van de vereniging in het 

verenigingsblad  

f. het werven van nieuwe leden al dan niet in samenwerking met één der 

bestuurscommissies 

g. het representeren van de vereniging in de International Association for Political 

Science Students  

h. het onderhoud en de inrichting van de verenigingsruimte 

i. het jaarlijks uitbrengen van een almanak 

j. het organiseren van een Eerstejaarsweekend 

In: 

Artikel 1 

Het bestuur is belast met: 

a.    het voeren van het verenigingsbeleid 

b.    het coördineren van het verenigingsbeleid 

c.     het onderhouden van contacten met het instituut 

d.    het organiseren van activiteiten die niet onder de verantwoordelijkheid van één 

der   commissies georganiseerd worden, maar wel binnen de doelstellingen van de 

vereniging vallen 

e.    het waarborgen van een tekstuele bijdrage van de vereniging in het 

verenigingsblad  

f.     het werven van nieuwe leden al dan niet in samenwerking met één der 

commissies. 

g.  het representeren van de vereniging in de International Association for Political     

Science Students  

h.    het onderhoud en de inrichting van de verenigingsruimte 

i. het jaarlijks uitbrengen van een almanak 

        j. het organiseren van een Eerstejaarsweekend 

 

Hierop wordt dit voorstel per hamerslag en acclamatie aangenomen. Er volgt applaus  
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Artikel 2 

2.1 

De voorzitter is belast met: 

a. het coördineren van het bestuur 

b. het leiden van bestuursvergaderingen  

c. het onderhouden van contacten buiten de vereniging 

d. Is komen te vervallen 

e. het voorzitten van de IAPSS-commissie 

f. de organisatie van een faculteitsbrede loopbaanoriëntatie-activiteit  

 

In: 

Artikel 2 

2.1 

De voorzitter is belast met: 

a. het coördineren van het bestuur 

b. het leiden van bestuursvergaderingen  

c. het onderhouden van contacten buiten de vereniging 

 

 

Mevrouw Koopman merkt op dat in het oorspronkelijke artikel 2.1, 2.1e niet is onderstreept. 

Is dit de bedoeling of is dit een foutje? Mevrouw Westra geeft aan dat het hier gaat om een 

foutje en dat e inderdaad onderstreept had moeten worden.  

 

Mevrouw Daling vraagt of er andere artikelen zijn die over IAPSS gaan. Mevrouw Van der 

Helm legt uit dat het nu niet aan een vast bestuurslid gekoppeld zal worden. Maar in artikel 

1g is wel vastgesteld dat deze commissie onderdeel van de SPIL is en dus de 

verantwoordelijkheid van het bestuur dat deze er wel blijft. De heer Gommers vraagt 

vervolgens of het bestuur enig idee heeft wat er onder d heeft gestaan. Mevrouw Van der 

Helm antwoordt dat zij daar geen idee van heeft.  

 

Hierop wordt dit voorstel per hamerslag en acclamatie aangenomen. Er volgt applaus  

 

2.4 

De voorzitters van de bestuurscommissies vertegenwoordigen hun commissies in het 

bestuur en het bestuur in de bestuurscommissies. 
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In: 

2.4 

a. De bestuursleden dragen de verantwoordelijkheid over de commissies als voorzitter of 

stellen een voorzitter aan.  

b. Het verantwoordelijke bestuurslid moet te allen tijde de mogelijkheid krijgen aanwezig 

te zijn bij de commissievergadering. 

 

Mevrouw Van der Helm zegt dat deze verandering is gemaakt om er voor te zorgen dat 

voorzitters van commissies niet meer per definitie bestuursleden hoeven te zijn. Nu is het zo 

dat in elke commissie een bestuurslid voorzitter is, met uitzondering van de EJW commissie. 

Het nieuwe artikel 2.4 zegt dat bestuursleden nog wel altijd de verantwoordelijkheid over de 

commissies dragen. Het wordt nu mogelijk voor het bestuur om commissievoorzitters aan te 

stellen, zodat ze dit altijd zelf hoeven te doen. Het bestuur blijft wel altijd verantwoordelijk. 

Mocht de vereniging zeer groot worden, dan is dit een mogelijkheid voor het bestuur om 

meer zelfstandige commissies aan te stellen.  

De heer Esmer vraagt wie nu de verantwoordelijkheid draagt. Mevrouw Van der Helm 

antwoordt dat het bestuur de verantwoordelijkheid draagt over de commissies. Dus of als 

voorzitter zelf, of er wordt een aparte voorzitter aangesteld, waarbij het bestuur nog steeds 

de verantwoordelijkheid draagt. Hierop vraagt de heer Veenboer vraagt of er niet beter een 

amendement over dit artikel kan komen omdat het taaltechnisch verkeerd interpreteerbaar 

is. Zo lijkt het alsof de nieuw aangestelde voorzitter van een commissie de 

verantwoordelijkheid draagt. De ALV voorzitter geeft aan dat hij denkt dat de heer Veenboer 

hier een punt heeft en vraagt het bestuur of zij hierover een amendement wil indienen. 

Mevrouw Van der Helm zegt dat het bestuur daartoe bereid is en de ALV voorzitter schuift 

dit punt door tot na dit agendapunt. 

Bestuurscommissies 

4.1 

De vereniging kent vijf bestuurscommissies, te weten: 

a. De bestuurscommissie Binnenland. Deze verzorgt onder andere lezingen, 

debatten, fora en binnenlandse excursies. 

b. De bestuurscommissie Buitenland. Deze verzorgt onder andere buitenlandse 

excursies en reizen. 

c. De bestuurscommissie Faciliteiten. Deze is verantwoordelijk voor de organisatie 

van de verenigingsborrels, feesten en andere informele verenigingsactiviteiten. 

d. De commissie Onderwijs. Deze is verantwoordelijk voor het coördineren van het 

onderwijsondersteunend programma en het beheren van de verkoop van boeken 

en de tentamen/uittrekselbank. Deze commissie valt onder de leiding van de 

voorzitter van de commissie Faciliteiten. 
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e. De bestuurscommissie Debat. Deze is verantwoordelijk voor het verenigingsblad 

Debat en de inhoud van de website. 

f. De bestuurscommissie Acquisitie. Deze is verantwoordelijk voor het werven van 

fondsen, adverteerders en sponsors. 

 

In: 

Commissies 

4.1 

De vereniging kent tien commissies, te weten: 

a. De commissie Binnenland. Deze verzorgt onder andere lezingen, debatten, fora 

en binnenlandse excursies. 

b. De commissie Buitenland. Deze verzorgt onder andere buitenlandse excursies en 

reizen. 

c. De commissie Faciliteiten. Deze is verantwoordelijk voor de organisatie van de 

verenigingsborrels, feesten en andere informele verenigingsactiviteiten. 

d. De commissie Onderwijs. Deze is verantwoordelijk voor het coördineren van het 

onderwijsondersteunend programma en het beheren van de verkoop van boeken 

en de tentamen/uittrekselbank.  

e. De commissie Debat. Deze is verantwoordelijk voor het verenigingsblad Debat. 

f. De commissie Acquisitie. Deze is verantwoordelijk voor het werven van fondsen, 

adverteerders en sponsors. 

g. De commissie Almanak. Deze is verantwoordelijk voor het leveren van een 

almanak aan het eind van een verenigingsjaar. 

h. De commissie IAPSS. Deze is verantwoordelijk voor het representeren van de 

verenging in de International Association for Political Science Students.  

i. De EJW-commissie. Deze is verantwoordelijk voor het organiseren van een 

eerstejaarsweekend.  

j. De commissie ICT. Deze is verantwoordelijk voor het onderhouden van de website.  

 

 

Mevrouw Westra legt uit dat dit inhoudt dat het onderscheid tussen commissies en 

bestuurscommissies vervalt en dat alle commissies vanaf dat moment gelijkwaardig zijn. De 

heer Gommers constateert dat de commissies dus losgesteld worden van het bestuur. Hij 

vraagt hierop of het mogelijk zou kunnen zijn dat indien een commissie niet genoeg leden 

heeft, of het dan mogelijk is dat deze wordt ingevuld door bijvoorbeeld twee bestuursleden. 

Mevrouw Van der Helm zegt dat in principe één bestuurslid verantwoordelijk is. De ALV 

voorzitter voegt toe dat het volgens hem het lidmaatschap van een commissie niet 

verenigbaar is met het lidmaatschap van het bestuur. De heer Esmer reageert hierop dat dit 

wel verenigbaar is. Hij verduidelijkt dat nu in principe de vraag is of het mogelijk is dat een 

bestuurslid lid is van een commissie, waar een ander bestuurslid verantwoordelijk voor is. 

Mevrouw Van der Helm zegt dat dit in principe wel mogelijk is, het HR of de Statuten zeggen 

niet dat dit niet kan. Maar in de praktijk functioneert het bestuur altijd als een team en 
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mocht een bestuurslid moeite hebben met zijn commissie, helpen de andere bestuursleden 

vanzelfsprekend al.  

De heer Bronstring vraagt of het bestuur kan verduidelijken welke functies niet kunnen 

worden verenigd. Mevrouw Van der Helm zegt dat het exact gaat om de functies van het 

dagelijks bestuur die niet verenigbaar zijn. In principe is het zelfs mogelijk dat er een functie 

binnenland en buitenland komt, ook al is dit niet meteen wenselijk. Een secretaris zou in de 

commissie ICT kunnen plaatsnemen, maar dit is vrij onlogisch. Mevrouw Daling wil hier aan 

toevoegen dat een ALV er te allen tijde nog mee akkoord zal moeten gaan. De heer Esmer 

zegt dat dit niet het geval is, maar dat de ALV alleen mag bepalen wat het aantal 

bestuursleden wordt. Mevrouw Van der Helm geeft aan dat er wel staat dat het bestuur de 

commissies goed moet keuren. Wanneer een heel bestuur in de commissie ICT wil, moet dit 

altijd nog door de ALV. De heer Esmer vraagt in hoeverre het onwenselijk is dat 

bestuursleden plaatsnemen in commissies. De heer Bronstring sluit zich hierbij aan en maakt 

duidelijk dat het wel eens eerder is voorgekomen dat een secretaris in de commissie Debat 

plaatsnam.  

De heer Gommers deelt mede dat uit de lustrumevaluatie is gebleken dat er misschien een 

bestuurslid plaats zou moeten nemen in de lustrumcommissie. Hij meldt hierbij dat het in 

een dergelijke situatie wel wenselijk is dat een bestuurslid, wellicht als qq’er, in een 

commissie plaatsneemt. Mevrouw Van der Helm zegt dat dit inderdaad mogelijk is en dat er 

in artikel 2.4, mits deze geamendeerd wordt, staat dat het bestuur te allen tijde 

verantwoordelijk is. De heer Stam vraagt over de commissie Onderwijs en Faciliteiten, die hij 

als twee afzonderlijke commissies in het HR ziet staan, maar in de praktijk als één commissie 

fungeert. De heer Stam vraagt hierbij om toelichting. Mevrouw Van der Helm zegt dat deze 

twee commissies inderdaad dit jaar om praktische redenen zijn samengevoegd, maar dat 

zou in komende jaren kunnen veranderen.  

 

Hierop wordt dit voorstel per hamerslag en acclamatie aangenomen. Er volgt applaus.  

De ALV voorzitter deelt mede dat nu artikel vijf in zijn geheel behandeld zal worden.  

Artikel 5 

5.1 

a. De voorzitter van een bestuurscommissie is verantwoordelijk voor het 

functioneren van de betreffende bestuurscommissie. 

b. De voorzitter van een bestuurscommissie coördineert de activiteiten van de 

bestuurscommissie. 

5.2 

a. De bestuurscommissie wijst uit haar midden een penningmeester aan. Deze kan 

ook de voorzitter van de commissie zijn. 

b. De penningmeester van de bestuurscommissie stelt de begroting van de 

betreffende commissie vast. 

c. De penningmeester van de bestuurscommissie stelt het financieel verslag van de 

bestuurscommissie op. 
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5.3 

De bestuurscommissies bestaan uit zoveel leden als voor het functioneren van de 

bestuurscommissie nodig wordt geacht. 

5.4 

De bestuurscommissies bepalen hun eigen beleid voor zover dit niet in strijd is met artikel 

2 van de statuten. 

5.5 

Indien de bestuurscommissie een beleid opstelt dat in strijd is met art. 2 van de statuten 

kan het bestuur ex artikel 11 lid 2 van de statuten verhinderen dat het betreffende beleid 

wordt gevoerd. 

5.6 

Leden van de bestuurscommissies moeten lid zijn van de vereniging.  

In: 

Artikel 5 

5.1 

a. De voorzitter van een commissie is verantwoordelijk voor het functioneren van de 

betreffende commissie. 

b. De voorzitter van een commissie coördineert de activiteiten van de commissie. 

5.2 

De commissies bestaan uit zoveel leden als voor het functioneren van de commissie nodig 

wordt geacht. 

5.3 

De commissies bepalen hun eigen beleid voor zover dit niet in strijd is met artikel 2 van de 

statuten. 

5.4 

Indien de commissie een beleid opstelt dat in strijd is met art. 2 van de statuten kan het 

bestuur ex artikel 11 lid 2 van de statuten verhinderen dat het betreffende beleid wordt 

gevoerd. 

5.5 

Leden van de commissies moeten lid zijn van de vereniging.  
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De heer Veenboer merkt op dat dit waarschijnlijk hetzelfde probleem raakt als het voorstel 

tot een onafhankelijke voorzitter. In 5.1.a wordt gesteld dat een voorzitter van de commissie 

verantwoordelijk is, waarmee de verantwoordelijkheid weer van het bestuur wordt 

genomen. De heer Veenboer stelt voor hier ook een amendement op in te dienen. De ALV 

voorzitter vraagt of het bestuur ook dit wil amenderen. Het bestuur gaat hiermee akkoord 

en het artikel zal na de schorsing behandeld worden.  

 

Mevrouw Westra licht toe dat het hier enkel om het veranderen van bestuurscommissies in 

commissies gaat. De heer Veenboer vraagt over 1.1.1, gezien het feit dat het bestuur eerder 

wisselt, de inwerkperiode automatisch een maand inkort. Mevrouw Daling reageert hierop 

dat dit niet het geval hoeft te zijn, omdat dit artikel gaat om de oproep tot solliciteren en 

niet tot de kandidaatsstelling van het KB. Mevrouw Van der Helm reageert hierop dat het 

bestuur een kortere inwerkperiode niet als een probleem ziet. Vaak is halverwege 

september de inwerkperiode al voor een groot deel achter te rug. Aangezien het 

kandidaatsbestuur al bekend is in juni, is er een hele zomer om de inwerkprocedure te doen 

laten plaatsvinden.  

  

VERKIEZINGSREGLEMENT. 

Artikel 1 

1.1.1 In de eerste week van mei roept het bestuur alle leden schriftelijk op zich kandidaat te 

stellen voor een functie in een nieuw te vormen bestuur of bestuurscommissie. 

In: 

Artikel 1 

1.1.1 In de eerste week van mei roept het bestuur alle leden schriftelijk op zich kandidaat te 

stellen voor een functie in een nieuw te vormen bestuur of commissie. 

 

Artikel 2 

Indien er na sluiting van de kandidaatstelling niet voldoende kandidaten zijn om een 

voordracht voor een nieuw te benoemen bestuur en nieuw te installeren 

bestuurscommissies voor de Algemene Ledenvergadering mogelijk te maken, is het bestuur 

bevoegd tot het nemen van al die stappen die het nodig acht om dit gebrek op te heffen. 

In: 

Artikel 2 

Indien er na sluiting van de kandidaatstelling niet voldoende kandidaten zijn om een 

voordracht voor een nieuw te benoemen bestuur en nieuw te installeren commissies voor 

de Algemene Ledenvergadering mogelijk te maken, is het bestuur bevoegd tot het nemen 

van al die stappen die het nodig acht om dit gebrek op te heffen. 
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Hierop wordt dit voorstel per hamerslag en acclamatie aangenomen. Er volgt applaus.  

De ALV voorzitter deelt mede dat nu artikel 3 van het verkiezingsreglement zal worden 

behandeld.  

Artikel 3 

3.1 

Leden dienen zich schriftelijk kandidaat te stellen voor een functie in het bestuur of een der 

commissies. 

 

In: 

Artikel 3 

3.1 

Leden dienen zich schriftelijk kandidaat te stellen voor het bestuur of een der commissies. 

 

 

Mevrouw Van der Helm ligt dit voorstel toe. De sollicitatieprocedure verandert hierbij 

enigszins. Er zal nu worden gesolliciteerd voor het bestuur, in plaats van voor een functie. 

Hierdoor wordt het mogelijk voor het huidige bestuur om te veranderen in functies, zoals 

IAPSS bij een Commissaris Buitenland, waardoor de kwaliteiten van de sollicitanten optimaal 

verdeeld kunnen worden over de functies. De heer Esmer vraagt hoe het bestuur dan tijdens 

sollicitaties gaat beoordelen hoe een persoon geschikt is voor een bepaalde functie. 

Mevrouw Westra antwoordt hierop dat artikel 3.1.1, die onaangepast in het HR blijft staan, 

voorschrijft dat leden tijdens hun sollicitatie een voorkeur kunnen aangeven. De heer Esmer 

vraagt of dit toegelicht zal worden in de oproep tot bestuurssollicitaties. Mevrouw Westra 

geeft aan dat daar inderdaad rekening mee wordt gehouden en op die manier de oproep 

gedaan zal worden.  

De heer Bronstring vraagt of het verdelen van de functies onder het KB aan het bestuur is. 

Mevrouw Van der Helm complimenteert de heer Bronstring met het stellen van deze goede 

vraag. Zij geeft aan dat hier veel over nagedacht is door het bestuur. Er is besloten dat het 

bestuur deze functies verdeelt en dat deze tijdens de Wissel-ALV ter stemming zullen 

worden gebracht. Mocht de ALV het er bijvoorbeeld niet mee eens zijn dat almanak bij de 

voorzitter is geplaatst en dat liever bij de penningmeester ziet, kunnen zij tijdens deze ALV 

een amendement indienen, waardoor niet het hele bestuur afgekeurd hoeft te worden, 

maar die commissie nog verplaatst kan worden. Hierdoor komt niet de volledige macht bij 

het bestuur te liggen. De heer Bronstring geeft aan het verstandig te vinden de flexibiliteit 

aan te nemen, niet alleen tijdens sollicitaties, maar ook nog daarna, mocht het bestuur 

merken dat het niet werkt op deze manier. Als je dat al eerder door de ALV laat vaststellen, 

maak je het jezelf misschien wel moeilijk. Dit voorstel krijgt hierbij de zege van de heer 

Bronstring. 
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Mevrouw Daling heeft de indruk dat dit artikel impliceert dat het niet mogelijk is voor leden 

om dubbellid te zijn van verschillende commissies, aangezien er staat dat leden kunnen 

solliciteren voor één der commissies. De heer Esmer reageert hierop dat er staat dat men 

zich eenmalig kandidaat kan stellen, maar dat dit niet wil zeggen dat het daarbij maar om 

één commissie gaat. De ALV voorzitter constateert dat het hier inderdaad om een 

taalkundige fout gaat. Het bestuur gaat akkoord met het amenderen van dit voorstel en 

daarmee wordt ook dit voorstel tot na dit agendapunt verschoven. 

 

 

De ALV voorzitter geeft aan dat nu artikel vier behandeld zal worden. 

Artikel 4 

Het bestuur streeft ernaar de wisseling van bestuur en bestuurscommissies op of 

omstreeks één oktober te doen plaatsvinden. 

 

In: 

 

Artikel 4 

 

Het bestuur streeft ernaar de wisseling van bestuur en bestuurscommissies in de tweede 

week van september te doen plaatsvinden. 

 

 

Het bestuur en de ALV voorzitter constateren na het voorlezen van deze tekst door de 

secretaris, dat dit artikel sowieso geamendeerd dient te worden. De heer Bronstring oppert 

dat het misschien een betere optie is om in plaats van ‘de tweede week van september’, de 

tweede week van het academisch jaar als streefpunt van de Wissel ALV te nemen. Wanneer 

het academisch jaar namelijk begint op bijvoorbeeld 6 september, dient de wissel al plaats 

te vinden op 9 september, wat al vrij snel is in een week die heel druk is. Er staat streven 

naar, dus je kunt er vanaf wijken, maar dit is waarschijnlijk handiger. Mevrouw Van der Helm 

zegt ernaar te gaan zullen kijken, ook aangezien het artikelen al geamendeerd dient te 

worden.  

De behandeling van dit voorstel zal ook doorgeschoven worden naar het einde van dit 

agendapunt.  

De ALV voorzitter geeft aan dat nu artikel zeven behandeld zal worden. 

 

Artikel 7 

 

7.1 

De leden der vijf bestuurscommissies worden per acclamatie aangesteld door de Algemene 

Ledenvergadering op voordracht van het zittende bestuur, tenzij enig lid over de 

kandidaten afzonderlijk wil stemmen. Deze stemming geschiedt schriftelijk en bij gewone 
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meerderheid. 

 

In: 

 

Artikel 7 

 

7.1 

De leden der commissies worden per acclamatie aangesteld door de Algemene 

Ledenvergadering op voordracht van het zittende bestuur, tenzij enig lid over de 

kandidaten afzonderlijk wil stemmen. Deze stemming geschiedt schriftelijk en bij gewone 

meerderheid. 

 

7.2 

Indien één der voorgedragen leden van de bestuurscommissies niet door de Algemene 

Ledenvergadering op de in lid 1 genoemde wijze wordt aanvaard, dan dient de Algemene 

Ledenvergadering zelf te voorzien in opvulling van de opengevallen plaats indien niet aan 

artikel 12 lid 3 van de statuten is voldaan. 

 

In: 

 

7.2 

Indien één der voorgedragen leden van de commissies niet door de Algemene 

Ledenvergadering op de in lid 1 genoemde wijze wordt aanvaard, dan dient de Algemene 

Ledenvergadering zelf te voorzien in opvulling van de opengevallen plaats indien niet aan 

artikel 12 lid 3 van de statuten is voldaan. 

 

 

Mevrouw Westra licht toe dat het hier wederom om het veranderen van 

bestuurscommissies in commissies gaat. De heer Esmer vraagt Mevrouw Westra of zij artikel 

12 lid 3 van de statuten zou willen voorlezen. Mevrouw Westra leest het artikel voor. De 

heer Esmer constateert dat deze dan ook veranderd zou moeten worden. Mevrouw Van der 

Helm deelt mede dat dit inderdaad ook veranderd had moeten worden. De ALV voorzitter 

zegt dat ook dit punt geamendeerd zal worden. De heer Esmer vraagt of het niet vreemd is 

dat wanneer de ALV niet in stemt met een commissielid, deze zelf voor een vervanger dient 

te zorgen. De heer Nederkoorn reageert hierop dat indien er niet wordt voldaan aan een 

voorzitter van een commissie, dus aan artikel 12 lid 3, de ALV voor een vervanger dient te 

zorgen. De heer Esmer vraagt of, indien artikel 12 lid 3 vervalt, 7.2 van het HR dan ook 

vervalt. Hierop antwoordt de heer Nederkoorn instemmend, omdat er dan geen artikel is 

waaraan het zou moeten refereren.  

De ALV voorzitter vraagt het bestuur deze artikelen na de schorsing nog op te helderen.  

De heer Esmer vraagt hierop wat er in de statuten of het HR staat over statuutwijzigingen, 

moeten deze niet al een of twee weken van te voren in het SPIL hok liggen ter inzage. 12.3 

van de statuten zou nu niet met een amendement veranderd kunnen worden. De ALV 

voorzitter ziet daarin inderdaad een punt van orde en geeft het woord aan mevrouw Van der 
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Helm. Zij vraagt of het niet mogelijk is om een amendement in te dienen op het reeds 

behandelde artikel 12. De heer Esmer denkt dat dit niet mogelijk is, omdat het om het artikel 

12.3 specifiek gaat, die niet in het wijzigingsvoorstel is opgenomen. Er zal naar de schorsing 

opnieuw naar dit artikel gekeken worden.  

De ALV voorzitter geeft aan dat 14.2 het volgende te behandelen artikel is.  

 

De heer De Groot vraagt waarom leden van de kascommissie uitgesloten worden van de 

kascommissie, omdat hij van mening is dat de kascommissie niet een onderdeel is van de 

bestuurscommissies. Deze is daarvoor dus niet eerder uitgesloten van de stemcommissie, 

dus waarom zou dat nu besloten zijn wel te doen? Mevrouw Van der Helm legt uit dat 

hiertoe besloten is omdat de kascommissie een controlerende functie heeft en daarmee veel 

macht. Ze stemmen dan in principe voor hun eigen commissieverslag. De Heer De Groot wil 

dan graag toevoegen dat hij het vreemd vindt dat de kascommissie niet al in eerste plaats 

was uitgezonderd van de stemcommissie. De ALV voorzitter reageert daarop dat er niet veel 

over te zeggen is, aangezien niemand van de aanwezigen tijdens dat voorstel aanwezig was, 

maar dat de opmerking van de heer De Groot genoteerd staat.  

Hierop wordt dit voorstel per hamerslag en acclamatie aangenomen. Er volgt applaus.  

De ALV voorzitter geeft aan dat er nu overgegaan wordt op artikel 1 van het 

reünistenreglement.  

Artikel 1 

 

1.1 

Zij, die op grond van art. 5 lid 6 sub 1 van de statuten reünist wensen te worden, moeten 

een verzoek hiertoe indienen bij het bestuur. Dit verzoek kan gedaan worden in het jaar dat 

men afstudeert of in het geval dat men al afgestudeerd is. Men staat dan als reünist 

ingeschreven voor het verenigingsjaar volgend op het jaar waarin men het verzoek doet. 

Voor het verenigingsjaar waarin men de studie voltooit, is men de volledige contributie 

verschuldigd (cf. art. 2:36 lid 1 BW). 

 

1.2 

Ieder lid en afgestudeerde van het instituut Politieke Wetenschap van de Universiteit 

Leiden kan een dergelijk verzoek indienen, mits men één jaar lid is of is geweest (ex. Artikel 

5.6 lid 3 der statuten). 

REGLEMENT VAN ORDE 

4.2 

Leden van de stemcommissie mogen geen lid zijn van het bestuur of de bestuurscommissies. 

In: 

14.2 

Leden van de stemcommissie mogen geen lid zijn van het bestuur of de kascommissie.  
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In: 

 

Artikel 1 

 

1.1 

Zij, die op grond van art. 5 lid 6 sub 1 van de statuten reünist wensen te worden, moeten 

een verzoek hiertoe indienen bij het bestuur. Dit verzoek kan gedaan worden indien de men 

lid van de SPIL is geweest. Men staat dan als reünist ingeschreven voor het verenigingsjaar 

volgend op het jaar waarin men het verzoek doet. Voor het verenigingsjaar waarin men de 

studie voltooit, is men de volledige contributie verschuldigd (cf. art. 2:36 lid 1 BW). 

 

1.2 

Ieder lid en afgestudeerde van het instituut Politieke Wetenschap van de Universiteit 

Leiden kan een dergelijk verzoek indienen. (ex. Artikel 5.6 lid 3 der statuten). 

 

 

 

De heer Esmer vraagt of het bestuur een verzoek kan indienen aan iemand om reünist te 

worden. Mevrouw Westra antwoordt dat een secretaris in principe verplicht is mensen de 

mogelijkheid aan te bieden om reünist te worden, bijvoorbeeld wanneer zij aangeven hun 

lidmaatschap op te willen zeggen. De heer De Groot ziet dat er nu nadrukkelijk staat er 

iemand lid van de SPIL moet zijn geweest om reünist te worden, worden dan hier niet de 

ereleden die verdienstelijk zijn geweest aangaande de politieke wetenschap uitgesloten. 

Mevrouw Van der Helm antwoordt dat het hier gaat om ereleden. Dit zijn leden en geen 

reünisten. Ereleden zijn dit gratis voor de rest van hun leven en postuum, dus zou het 

vreemd zijn wanneer zo iemand reünist zou willen worden.  

De heer Gommers ziet frictie tussen 1.1 en 1.2. Er wordt nu vanuit gegaan dat iedereen bij 

het instituut lid is geweest. Mevrouw Van der Helm ziet wat het probleem is dat de heer 

Gommers zojuist heet geconstateerd. Mevrouw Daling schetst hierop een hypothetische 

situatie waarbij zij lid af wordt, twee jaar later besluit reünist te worden, maar dat volgens 

deze artikelen niet mogelijk is. De heer Bronstring antwoordt hierop dat de essentie van de 

artikelen is dat je reünist kan worden wanneer je lid bent geweest. Hij stelt hierop voor lid 

1.2 geheeld te schrappen. Dit lid is geheel overbodig en het verwijderen zorgt voor het 

oplossen van de discussie.  

Mevrouw Dun vraagt zich af dat wanneer het afronden van de studie niet meer verplicht is, 

wil iemand reünist worden, waarom er dan nog wel in het nieuwe voorstel staat dat men 

voor het verenigingsjaar waarin men de studie voltooid, de volledige contributie 

verschuldigd is. Mevrouw Van der Helm ziet wat mevrouw Dun bedoelt en zal hier ook naar 

kijken. Na een lichte verspreking van de ALV voorzitter waarin de heer Veenboer voor 

eetwaar van een bepaald tam gedierte wordt uitgemaakt, vraagt de heer Esmer of bij de 

amendering meteen kleine tekstuele foutjes aangepast kunnen worden. Het bestuur 

antwoordt dat dit inderdaad zal gebeuren. De heer Bronstring merkt op dat hij eerder al een 

steen in de vijver heeft gegooid, maar nog geen reactie van het bestuur heeft gehad op zijn 
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voorstel. Mevrouw Westra antwoordt dat zij het eens was met de door de heer Bronstring 

voorgestelde oplossing.  

De ALV voorzitter geeft aan dat dit punt na dit agendapunt behandeld zal worden en dat we 

nu door zullen gaan met artikel zeven.  

 

Mevrouw Westra legt uit dat dit het per reglement vastgestelde bedrag is waar in de 

statuten over gesproken is. De heer Bronstring vraagt waar het bedrag van tien euro 

vandaan komt. De heer Beckers antwoordt dat er een winstmarge is vastgesteld van 

ongeveer dertig á veertig procent. Dus uitgerekend wat het kost om een Debat naar een 

reünist te krijgen, plus een winstmarge van ongeveer dertig á veertig procent, is ongeveer 

tien euro. Mevrouw Van der Helm deelt mede dat het een win/winsituatie is voor zowel de 

zilveren als de gouden reünisten. De gouden reünisten gaan met zes euro omlaag terwijl ze 

dezelfde voordelen houden en de zilveren reünisten hebben voor twee euro meer het zeer 

waardevolle en mooie verenigingsblad erbij. De heer Bronstring merkt op dat de 

goedverdienende gouden reünisten erg blij zullen zijn met de zes euro extra per jaar.  

Hierop wordt dit voorstel per hamerslag en acclamatie aangenomen. Er volgt applaus.  

De ALV voorzitter geeft aan dat er over gegaan zal worden op de Commissie ICT. 

COMMISSIE ICT 

 

Artikel 1 

De Algemene Ledenvergadering stelt op voordracht van het bestuur een commissie ICT 

samen, die tot taak heeft het beheer van de website en andere ICT voorzieningen. Deze 

commissie valt onder de leiding van de Commissaris Debat. 

In: 

 

Artikel 1 

De Algemene Ledenvergadering stelt op voordracht van het bestuur een commissie ICT 

samen, die tot taak heeft het beheer van de website en andere ICT voorzieningen. Deze 

Artikel 7 

 

Reünisten ontvangen de nieuwsbrief. Bij betaling van de contributie voor gewone leden 

ontvangen zij eveneens het verenigingsblad. 

 

In: 

 

Artikel 7 

 

Reünisten ontvangen de nieuwsbrief en het verenigingsblad. Zij zijn hiervoor een bedrag van 

tien euro per jaar verschuldigd aan de SPIL. 
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commissie valt onder de leiding van een bestuurslid. 

 

De heer Esmer vraagt waarom dit artikel er nu instaat, aangezien het nu alleen specifiek 

benoemt dat de commissie ICT onder leiding staat van een bestuurslid. De ALV voorzitter 

voegt hieraan toe dat dit ook al eerder vermeld staat. Mevrouw Van der Helm ziet inderdaad 

geen reden om dit artikel te behouden. Ze vraagt of dit gelijk geschrapt kan worden of dat er 

eerst een amendement over gemaakt dient te worden. De ALV voorzitter stelt om het na 

stemming geheel te verwijderen.  

Hierop wordt dit voorstel en het oorspronkelijke artikel per hamerslag en acclamatie 

verwijderd. Er volgt applaus.  

De ALV voorzitter schorst de ALV om 21:24 voor een kwartier. 

Om 21:47 wordt de ALV hervat. 

De artikelen die zijn doorgeschoven zullen nu behandeld worden.  

(Oorspronkelijk artikel) 2.4 

De voorzitters van de bestuurscommissies vertegenwoordigen hun commissies in het 

bestuur en het bestuur in de bestuurscommissies. 

In: 

Eerste voorstel wijziging 2.4 

a. De bestuursleden dragen de verantwoordelijkheid over de commissies als voorzitter of 

stellen een voorzitter aan.  

b. Het verantwoordelijke bestuurslid moet te allen tijde de mogelijkheid krijgen aanwezig 

te zijn bij de commissievergadering. 

Voorstel met amendement 2.4 

a. Het bestuur levert een voorzitter of stelt een voorzitter aan, maar is te allen tijde 

verantwoordelijk voor de commissies.  

b. Het verantwoordelijke bestuurslid moet te allen tijde de mogelijkheid krijgen aanwezig 

te zijn bij de commissievergadering. 

 

De heer Bronstring dient een puntje van orde in, waarop hij de juiste volgorde van het 

behandelen van de nieuwe voorstellen uitlegt. Eerst zal er gestemd worden over het 

amendement en dan over het gehele artikel inclusief het amendement. Dat is dan het 

nieuwe artikel. Mevrouw Westra draagt hierna het oude voorstel voor en daarop volgend 

het amendement. Het amendement wordt per acclamatie aangenomen. Daarna wordt het 

nieuwe voorstel per acclamatie aangenomen.  
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(oorspronkelijk artikel) 5.1 

a. De voorzitter van een bestuurscommissie is verantwoordelijk voor het functioneren van 

de betreffende bestuurscommissie. 

b. De voorzitter van een bestuurscommissie coördineert de activiteiten van de 

bestuurscommissie. 

 

Eerste voorstel wijziging 5.1 

a. De voorzitter van een commissie is verantwoordelijk voor het functioneren van de 

betreffende commissie. 

 

b. De voorzitter van een commissie coördineert de activiteiten van de commissie. 

 

Voorstel met amendement 5.1 

 

De voorzitter van een commissie coördineert de activiteiten van de commissie. 

 

Bij dit voorstel is besloten 5.1a in zijn geheel te verwijderen. Het amendement wordt per 

acclamatie aangenomen. Hierna wordt het gehele nieuwe artikel 5.1 per acclamatie 

aangenomen.  

 

 

Artikel 3 

(oorspronkelijk artikel) 3.1 

Leden dienen zich schriftelijk kandidaat te stellen voor een functie in het bestuur of een der 

commissies. 

 

In: 

Artikel 3 

Eerste voorstel wijziging 3.1 

Leden dienen zich schriftelijk kandidaat te stellen voor het bestuur of een der commissies. 

 

Artikel 3 

Voorstel met amendement 3.1 

 

Leden dienen zich schriftelijk kandidaat te stellen voor het bestuur of de commissies.  
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Het amendement wordt per acclamatie aangenomen. Het complete voorstel hierna ook.  

 

(oorspronkelijk) Artikel 4 

Het bestuur streeft ernaar de wisseling van bestuur en bestuurscommissies op of 

omstreeks één oktober te doen plaatsvinden. 

 

In: 

 

Eerste voorstel wijziging Artikel 4 

 

Het bestuur streeft ernaar de wisseling van bestuur en bestuurscommissies in de tweede 

week van september te doen plaatsvinden. 

 

Voorstel met amendement Artikel 4 

Het bestuur streeft ernaar de wisseling van het bestuur en de commissies in de tweede 

week van het academisch jaar te doen plaatsvinden.  

 

Het amendement en het nieuwe voorstel worden per acclamatie aangenomen. 

 

 

(oorspronkelijk) Artikel 7 

 

7.1 

De leden der vijf bestuurscommissies worden per acclamatie aangesteld door de Algemene 

Ledenvergadering op voordracht van het zittende bestuur, tenzij enig lid over de 

kandidaten afzonderlijk wil stemmen. Deze stemming geschiedt schriftelijk en bij gewone 

meerderheid. 

 

7.2 

Indien één der voorgedragen leden van de bestuurscommissies niet door de Algemene 

Ledenvergadering op de in lid 1 genoemde wijze wordt aanvaard, dan dient de Algemene 

Ledenvergadering zelf te voorzien in opvulling van de opengevallen plaats indien niet aan 

artikel 12 lid 3 van de statuten is voldaan. 

 

Eerste voorstel wijziging Artikel 7 

 

7.1 

De leden der commissies worden per acclamatie aangesteld door de Algemene 

Ledenvergadering op voordracht van het zittende bestuur, tenzij enig lid over de 

kandidaten afzonderlijk wil stemmen. Deze stemming geschiedt schriftelijk en bij gewone 

meerderheid. 
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7.2 

Indien één der voorgedragen leden van de commissies niet door de Algemene 

Ledenvergadering op de in lid 1 genoemde wijze wordt aanvaard, dan dient de Algemene 

Ledenvergadering zelf te voorzien in opvulling van de opengevallen plaats indien niet aan 

artikel 12 lid 3 van de statuten is voldaan. 

 

Voorstel met amendement Artikel 7  

7.1 

De leden der commissies worden per acclamatie aangesteld door de Algemene 

Ledenvergadering op voordracht van het zittende bestuur, tenzij enig lid over de 

kandidaten afzonderlijk wil stemmen. Deze stemming geschiedt schriftelijk en bij gewone 

meerderheid. 

 

 

Er wordt voorgesteld om artikel 7.2 in zijn geheel te verwijderen. De ALV voorzitter geeft aan 

dat er in dit artikel wordt verwezen naar de statuten, maar dat die niet gewijzigd kunnen 

worden in deze ALV. Mevrouw Westra antwoordt dat deze artikelen dan in de volgende ALV 

gewijzigd zullen worden. De heer Bronstring vraagt of dat betekent dat na die ALV pas de 

notaris erbij gehaald zal worden. De ALV voorzitter geeft aan dat de statuten pas geldig zijn 

na een bezoek aan de notaris, dit impliceert niet dat er een beperkte tijd moet zitten tussen 

de ALV en het rechterlijk goedkeuren door de notaris. De heer Veenboer is van mening dat 

er wel sprake is van een beperkte tijdspan. De ALV voorzitter leest hierop artikel 17 voor en 

maakt hierop uit dat de statuten pas gewijzigd zijn nadat ze bij de notaris zijn geweest.  

De heer Bronstring zegt dat het de vraag is of je zo lang moet wachten met het naar de 

notaris gaan. De heer Esmer zegt hierover dat er niet in de statuten over gesproken wordt, 

maar dat het hem wel wenselijk lijkt dat de ALV hier opdracht toe kan geven. De heer 

Bronstring deelt mede dat hij vindt dat geld hier g een argument zou moeten zijn voor het 

afwachten van het bezoek aan de notaris. Mevrouw Van der Helm zegt dat zij het wel 

geldverspilling vindt om twee keer naar de notaris te gaan. De heer De Groot stelt voor een 

statuutwijziging in te voeren dat de statuutwijziging binnen een termijn moet worden 

ingevoerd om de regel te overtreden voordat we hem hebben ingevoerd. Mevrouw Van der 

Helm stelt voor te wachten tot de volgende ALV en daarna pas naar de notaris te gaan. 

Mevrouw Daling vraagt of dit gevolgen heeft voor artikel 7.2. De heer Esmer vindt dat we die 

nu kunnen behandelen.  

Hierop antwoordt de heer Bronstring dat het hier gaat om een technische discussie. 

Mevrouw Van der Helm antwoordt dat er niets in de statuten staat over deze kwestie. Als de 

ALV niet heel erg tegen het idee is om te wachten en na de Tussentijdse ALV naar de notaris 

te gaan, lijkt haar dat het beste plan. De heer Bronstring zegt dat de ALV de secretaris vraagt 

om te wachten naar de notaris te gaan tot na de volgende ALV. De heer Esmer vraagt of dit 

middels een motie moet gebeuren. Daarop antwoordt de ALV voorzitter dat dit het geval is.  
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Het nieuwe voorstel van artikel 7 wordt inclusief amendement per acclamatie aangenomen. 

 

(Oorspronkelijk) Artikel 1 

 

1.1 

Zij, die op grond van art. 5 lid 6 sub 1 van de statuten reünist wensen te worden, moeten 

een verzoek hiertoe indienen bij het bestuur. Dit verzoek kan gedaan worden in het jaar dat 

men afstudeert of in het geval dat men al afgestudeerd is. Men staat dan als reünist 

ingeschreven voor het verenigingsjaar volgend op het jaar waarin men het verzoek doet. 

Voor het verenigingsjaar waarin men de studie voltooit, is men de volledige contributie 

verschuldigd (cf. art. 2:36 lid 1 BW). 

 

1.2 

Ieder lid en afgestudeerde van het instituut Politieke Wetenschap van de Universiteit 

Leiden kan een dergelijk verzoek indienen, mits men één jaar lid is of is geweest (ex. Artikel 

5.6 lid 3 der statuten). 

 

Eerste voorstel wijziging Artikel 1 

 

1.1 

Zij, die op grond van art. 5 lid 6 sub 1 van de statuten reünist wensen te worden, moeten 

een verzoek hiertoe indienen bij het bestuur. Dit verzoek kan gedaan worden indien de men 

lid van de SPIL is geweest. Men staat dan als reünist ingeschreven voor het verenigingsjaar 

volgend op het jaar waarin men het verzoek doet. Voor het verenigingsjaar waarin men de 

studie voltooit, is men de volledige contributie verschuldigd (cf. art. 2:36 lid 1 BW). 

 

1.2 

Ieder lid en afgestudeerde van het instituut Politieke Wetenschap van de Universiteit 

Leiden kan een dergelijk verzoek indienen. (ex. Artikel 5.6 lid 3 der statuten). 

 

Voorstel met amendement Artikel 1 

 

Zij, die op grond van art 5 lid 6 sub 1 van de statuten reünist wensen te worden, moeten 

een verzoek hiertoe indienen bij het bestuur. Dit verzoek kan gedaan worden indien men 

lid van de SPIL is geweest. Men staat dan als reünist ingeschreven voor het verenigingsjaar 

volgend op het jaar waarin men het verzoek doet.  

 

Het amendement wordt per acclamatie aangenomen. Mevrouw Daling vraagt of dit in zou 

houden dat je als je geen lid bent en reünist wilt worden, je nog contributie moet betalen. 

Mevrouw Van der Helm zegt dat dit wil zeggen dat je eerst je jaar als lid vol afmaakt. 

Mevrouw Daling geeft aan dat zij iets ander bedoelt en de ALV voorzitter vraagt mevrouw 

Westra of zij het nieuwe voorstel opnieuw zou willen voorlezen. De heer Esmer geeft aan 

dat dit geamendeerd zou moeten worden. Indien men lid is op het moment dat het verzoek 

ingediend wordt, moet de contributie voldaan worden. De ALV voorzitter zegt dat mevrouw 

Daling hier een amendement op moet indienen en dat daar even op gewacht zal moeten 

worden. 
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Mevrouw Westra leest het amendement op het amendement van artikel 1.1 voor.  

De laatste zin van het amendement op het voorstel van de wijziging van het Huishoudelijk 

Reglement zal moeten worden: Als men het verzoek tot reünistenlidmaatschap indient, 

terwijl men lid is van de vereniging, dient men over het lopende jaar volledige contributie te 

betalen.  

Dit amendement op het amendement op het voorstel van de wijziging van het Huishoudelijk 

Reglement wordt per acclamatie aangenomen.  

Hierna wordt het geamendeerde amendement per acclamatie aangenomen, waarna de 

wijziging in zijn nieuwe gedaante in zijn geheel per acclamatie wordt aangenomen.  

 

Er is een motie binnengekomen van het bestuur.  

Motie notaris 

De algemene ledenvergadering der Studievereniging voor Politicologen In Leiden, in 

vergadering bijeen op 16 februari 2012 te Etablissement Einstein te Leiden, 

Constaterende dat er in ieder geval nog één artikel uit de statuten moet 

worden gewijzigd, dan wel geschrapt, 

Overwegende dat het bestuur heil ziet om het slaan van twee vliegen in één 

klap, 

 Overwegende dat tot deze wijzigingen over twee maanden in de volgende 

ALV, plaatsvinden op 12 april 2012, besloten kan worden, 

Verzoekt het bestuur de ALV het volledige pakket van wijzigingen na de ALV van 12 

april 2012 door de notaris te laten bekrachtigen, 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

De heer Veenboer geeft aan dat hij hier graag een amendement op zou willen indienen. 

Deze luidt als volgt: 

Tevens roept de ALV het bestuur op om de volgende ALV een voorstel tot 

statutenwijziging te doen, waarbij er een maximale termijn wordt ingevoerd voor 

het doorgeven van statutenwijziging aan de notaris, met inachtneming de 

Nederlandse wet over Statutenwijzigingen van Verenigingen, 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Ingediend door: De heer Veenboer, De heer Esmer en Mevrouw Daling.  

De ALV voorzitter vraagt het bestuur of zij hierop willen reageren. Mevrouw Van der Helm 

zegt dat het bestuur het hier mee eens is. Het lijkt haar verstandig dit op te nemen in de 

statuten. Artikel 17 zal worden aangepast. De heer De Groot vraagt of dit wenselijk is, mocht 

dit nog een keer voorkomen, dan zullen er wel twee bezoeken aan de notaris moeten 

plaatsvinden. De heer Esmer zegt dat dit correct is en dat een extra ALV ter wijziging van de 

statuten binnen een maand plaats zal moeten vinden. Mevrouw Van der Helm benadrukt 

nogmaals dat het bestuur het hier mee eens is.  

Het amendement wordt per acclamatie aangenomen.  
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Voor de motie wordt toch besloten te gaan stemmen. Hoewel de heer Bronstring dit niet 

nodig acht, wil de heer Nederkoorn over dit punt graag een stemming aanvragen.  

Mevrouw Rakers machtigt mevrouw Van der Voort.  

VOOR: 30 stemmen 

TEGEN: 0 stemmen 

BLANCO: 0 stemmen 

ONTHOUDING: 0 stemmen 

De ALV Voorzitter geeft aan dat deze motie per stemming is aangenomen. 

9. Decharge en installaties 

De ALV voorzitter dechargeert uit de Commissie Buitenland: 

Soraya Faez 

De ALV voorzitter dechargeert uit de Commissie Acquisitie: 

René aan de Wiel 

De ALV voorzitter installeert in de Commissie Buitenland: 

Cornee Hoogerwerf 

Gavin de Vos 

De ALV voorzitter installeert in de Commissie EJW: 

Voorzitter: Hugo van Rooijen 

Secretaris: Lisa de Voort 

Penningmeester: Leonie Truijens 

Algemeen lid: Marlies Pol 

Algemeen lid: Nicole Markslag 

Algemeen lid: Julia Rakers 

Algemeen lid: Josette Daemen 

10. W.v.t.t.k. 

Er zijn geen stukken binnengekomen.  

11. Rondvraag 

De heer Bronstring vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat hij zich 

afvraagt, nu het bestuur de deadline van de almanak van 2010-2011 op 1 maart heeft 

gesteld, of het bestuur van mening is dat dit nog een zinvolle besteding van de 
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verenigingsgelden is. De ALV voorzitter verzoekt het bestuur hierop te antwoorden. 

Mevrouw Van der Helm antwoordt hierop dat het bestuur besloten heeft deze almanak 

alsnog graag in de collectie te willen opnemen. Voor de deadline 1 maart is gekozen omdat 

de almanak anders te dicht op de almanak van 2011-2012 zou komen. De heer Bronstring 

vraagt vervolgens wat de mening van het bestuur over deze zaak is en wat zij zullen doen om 

dit te voorkomen. Mevrouw Westra antwoordt hierop dat zij dit als bestuur zeer betreuren 

en alle middelen hebben ingezet om de almanak er eerder te laten komen. Zij geeft aan dat 

er al verre vorderingen zijn in de almanak van dit jaar. De heer Bronstring vraagt ter 

verduidelijking of er geen almanak meer komt als deze 1 maart nog niet naar de drukker is. 

Mevrouw Westra antwoordt dat dit klopt. De heer Bronstring zegt dat hij tevreden is met de 

wijziging van de statuten en de SPIL hiermee goed op weg is naar professionaliteit. Ook 

wenst hij het bestuur veel succes de rest van het jaar.  

Mevrouw Reuters vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat zij zich 

afvraagt of de mensen met de achternaam beginnend met een R inmiddels al weer een 

nieuwsbrief ontvangen. Mevrouw Westra antwoordt dat de letter S inmiddels is aangepast 

en dat de letter R binnenkort zal worden toegevoegd. Hierna vermeldt mevrouw Reuters dat 

zij zeer trots is op haar dochter en de bestemming Israël zeer goed vindt.  

De heer Van Rooijen vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat hij een 

grove fout heeft ontdekt op pagina twintig van het boekje, bij zijn rondvraag van de vorige 

ALV. Waar onlosmakelijk genoteerd had moeten worden, staat onsmakelijk. Mevrouw 

Westra antwoordt dat de heer Van Rooijen er op deze manier voor heeft gezorgd dat het 

opnieuw in het ALV boekje zal komen te staan. De heer Nederkoorn voegt hieraan toe dat hij 

verantwoordelijk is voor deze verandering in de tekst. De heer Van Rooijen gaat hiermee 

akkoord en wil toevoegen dat hij kostelijk geniet van de colleges van de heer Esmer die tot 

laat op de avond gegeven worden.  

De heer Veenboer vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat hij zich 

verbaast over het goede quorum, dat hij het moedig vindt dat het bestuur haar bestuursjaar 

met een maand inkort en dat hij wil vermelden dat de heer Nederkoorn zijn debuut in SPIL-

united heeft gemaakt. Hierop volgt applaus.  

Mevrouw Koopman of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat zij erg 

tevreden is met het wijzigen van de statuten in zo weinig tijd.  

De heer Esmer vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat hij het 

bestuur wil feliciteren met het instemmen van alle voorstellen en dat de heer Van Rooijen 

zijn favoriete leerling is.  

Mevrouw Daling vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat er geen 

ALV compleet is zonder stemcommissie, gezeur over hoofdletters en dat er nooit genoeg 

geklapt kan worden. Tevens wil zij het bestuur complimenteren met de statuutwijzigingen. 

De heer Gommers vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat hij zijn 

waardering uit wil spreken over de tijd en de energie die het bestuur in de 



 

 34 

statuutwijzigingen heeft gestoken en dit graag wil uitspreken in het spreekwoordelijke 

duimpje van de heer Derikx.  

De heer Derikx vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat hij intens 

genoten heeft van de ALV.  

Mevrouw De la Haye vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat bijna 

het gehele bestuur een bril draagt en dat zij ervoor kan zorgen dat iedereen van het bestuur 

een bril op heeft.  

Mevrouw Bot vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat zij best wel 

trots is dat de Lange Reis voor de tweede keer vol zit. Daarnaast wil zij vermelden dat zij 

vindt dat mevrouw Van der Helm en mevrouw Westra het fantastisch gedaan hebben.  

De heer Nederkoorn vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat hij de 

ALV voorzitter wil bedanken, de rest van de ALV ook,  mevrouw Van der Helm en mevrouw 

Westra wil bedanken voor de moeite en erbij wil vermelden dat zij dit tig maal sneller 

hebben gedaan dan ismus, dat hij mevrouw De la Haye wil bedanken voor het notuleren en 

op deze manier de notulen extra lang wil maken en dat hij zich vannacht in slaap zal gaan 

huilen omdat hij een maand eerder van “jullie” af is.  

De heer Beckers vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat hij zeer blij 

is met alle vlotte ALV statuutjes, huishoudelijk reglementjes en amendementjes, mevrouw 

Westra en mevrouw Van der Helm wil feliciteren met het slagen van hun projectje en 

mevrouw Bot met een vol lang reisje.  

Mevrouw Westra vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn ze erg 

tevreden is met het verloop van de avond.  

Mevrouw Van der Helm vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat ze 

zeer betreurd dat de heer Derikx en mevrouw Bot geen bril op hebben. Daarnaast wil ze de 

heer Nederkoorn op het hart drukken dat hij niet mag spreken tenzij hij hiertoe 

toestemming heeft gekregen en ten slotte dat ze zeer blij is met al het applaus van deze 

avond.  

12. Decharge der stemcommissie 

De ALV voorzitter dechargeert de heer Gommers en mevrouw Daling uit de stemcommissie.  

13. Sluiting 

De ALV voorzitter sluit de ALV als een van de snelste ALV’s ooit om 22.44.  
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VOORSTELLEN TOT WIJZIGING VAN STATUTEN  

12.3  

Een bestuurscommissie bestaat in ieder geval uit een voorzitter, die tevens lid is van het 

bestuur, en een penningmeester.  

Komt te veranderen in: 

12.3 

Elke commissie kent een voorzitter en bestaat uit het aantal leden dat nodig wordt geacht 

voor het functioneren.  

 

12.4 

De kandidaat-leden van de bestuurscommissies, met uitzondering van de voorzitters die 

door de algemene ledenvergadering worden benoemd, worden door het bestuur 

voorgedragen en indien geen bezwaar, door de Algemene Ledenvergadering geïnstalleerd.  

Komt te veranderen in: 

12.4 

De kandidaat-leden van de commissies worden door het bestuur voorgedragen en indien 

geen bezwaar, door de Algemene Ledenvergadering geïnstalleerd.  

 

14.5 

Jaarlijks benoemt de Algemene Ledenvergadering een Kascommissie, waarvan de leden geen 

deel uit mogen maken van het bestuur en de bestuurscommissies. Het bestuur is verplicht 

aan de commissie alle door haar gewenste inlichtingen te verschaffen. De commissie brengt 

aan de Algemene Ledenvergadering verslag uit van haar bevindingen.  

Komt te veranderen in: 

14.5 

Jaarlijks benoemt de Algemene Ledenvergadering een Kascommissie, waarvan de leden geen 

deel uit mogen maken van het bestuur en de commissies. Het bestuur is verplicht aan de 

kascommissie alle door haar gewenste inlichtingen te verschaffen. De kascommissie brengt 

aan de Algemene Ledenvergadering verslag uit van haar bevindingen.  
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Statutenwijziging 

Artikel 17 

1. Wijziging van de statuten kan slechts plaatshebben door een besluit van de 

Algemene Ledenvergadering, waartoe wordt opgeroepen met de mededeling dat 

aldaar wijziging van de statuten zal worden voorgesteld.  

2. Zij, die de oproeping tot de Algemene Ledenvergadering ter behandeling van een 

voorstel tot statutenwijziging hebben gedaan, moeten tenminste vijf dagen voor de 

dag der vergadering een afschrift van dat voorstel, waarin de voorgestelde wijziging 

is opgenomen, op een daartoe geschikte plaats voor de leden ter inzage leggen tot 

na de afloop van de dag, waarop de vergadering wordt gehouden. 

3. Tot wijziging van de statuten door de Algemene Ledenvergadering kan worden 

besloten met een meerderheid van tenminste tweederde van het aantal geldig 

uitgebrachte stemmen.  

4. Statutenwijziging treedt pas in werking nadat daarvan een notariële acte is 

opgemaakt.  

5. Het bepaalde in de leden 1 en 2 van dit artikel is niet van toepassing, indien ter 

Algemene Ledenvergadering alle stemgerechtigden aanwezig zijn en het besluit tot 

een statuutwijziging met algemene stemmen wordt genomen. 

6. De bestuursleden zijn verplicht een authentiek afschrift van de akte van 

statutenwijziging en een volledige doorlopende tekst van de statuten, zoals deze na 

de wijziging luiden, neer te leggen ten kantore van het door de Kamer van 

Koophandel en fabrieken gehouden verenigingsregister.  

 

Komt te veranderen in: 

Artikel 17 

1. Wijziging van de statuten kan slechts plaatshebben door een besluit van de Algemene                   

Ledenvergadering, waartoe wordt opgeroepen met de mededeling dat aldaar wijziging 

van de statuten zal worden voorgesteld.  

2. Zij, die de oproeping tot de Algemene Ledenvergadering ter behandeling van een 

voorstel tot statutenwijziging hebben gedaan, moeten tenminste vijf dagen voor de dag 

der vergadering een afschrift van dat voorstel, waarin de voorgestelde wijziging is 

opgenomen, op een daartoe geschikte plaats voor de leden ter inzage leggen tot na de 

afloop van de dag, waarop de vergadering wordt gehouden. 

3.Tot wijziging van de statuten door de Algemene Ledenvergadering kan worden 

besloten met een meerderheid van tenminste tweederde van het aantal geldig 

uitgebrachte stemmen.  

4. Statutenwijziging treedt pas in werking nadat daarvan een notariële acte is 

opgemaakt. Na goedkeuring van de statutenwijzigingen door de ALV, moet de notariële 

acte binnen een vastgestelde maximale termijn van een maand worden opgesteld.  

5. Het bepaalde in de leden 1 en 2 van dit artikel is niet van toepassing, indien ter 

Algemene Ledenvergadering alle stemgerechtigden aanwezig zijn en het besluit tot een 

statuutwijziging met algemene stemmen wordt genomen. 

6. De bestuursleden zijn verplicht een authentiek afschrift van de akte van 

statutenwijziging en een volledige doorlopende tekst van de statuten, zoals deze na de 

wijziging luiden, neer te leggen ten kantore van het door de Kamer van Koophandel en 

fabrieken gehouden verenigingsregister.  
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TUSSENTIJDS VERSLAG XXXIe BESTUUR der SPIL, ‘SPILec tric’ 
 
1. LANGETERMIJNDOELSTELLINGEN STUDIEVERENIGING VOOR POLITICOLOGEN IN LEIDEN 

 

In de statuten zijn de doelen van de vereniging vastgelegd. Deze luiden als volgt: 

De vereniging heeft als doel: 

1. a. het bijdragen tot een levendige gedachtewisseling over onderwerpen die in de studie 

Politieke Wetenschappen en daarbuiten de aandacht van  politicologen behoeven; 

1. b. het bevorderen van contacten met universiteiten buiten Nederland in de ruimste zin 

des woords; 

1.c. het informeren over de mogelijkheden van stage en over de positie van de politicoloog 

op de arbeidsmarkt; 

1.d. het bevorderen van de informele contacten tussen politicologen. 

2. Zij tracht dit doel te bereiken door het organiseren van bijeenkomsten in de ruimste zin 

des woords, binnen- en buitenlandse excursies en de uitgaven van een blad. 

3. De vereniging is politiek neutraal. 

Dit zijn de fundamenten waarop het beleid van het 31e bestuur SPILectric gebouwd is. 

2. VERENIGINGSBREDE DOELSTELLINGEN BESTUUR ‘SPILectric’ 

“Rerum omnium magister usus” - Julius Caesar 

 

Het bestuur SPILectric hanteert dit jaar deze verenigingsbrede doelstellingen: 

2.1 Moderniseren 

Het bestuur heeft zich aan het begin van het jaar ten doel gesteld om door middel van een 

aantal moderniseringen alledaagse taken van het bestuur soepeler te laten verlopen. Een 

onderdeel hiervan is het gebruik van het programma SnelStart. De penningmeester is zeer 

content over dit nieuwe boekhoudprogramma; op deze manier kan er efficiënter gewerkt 

worden en worden fouten eerder voorkomen. Ook betreffende de boekverkoop zijn er 

handelingen getroffen waardoor deze dit jaar gestroomlijnder verloopt. De automatisering 

van de bestellingen voorkomt telfouten en bespaart de commissaris veel tijd. Een derde en 

zeer grote verandering die heeft plaatsgevonden, is de statutenwijziging. Deze heeft de 

structuur van de vereniging dusdanig veranderd, dat de SPIL toekomstbestendiger is. Meer 

uitleg hierover volgt in tussentijds verslag van de Voorzitter.  

2.2 Samenwerking 

SPILectric vindt een goede samenhang in de structuur van de commissies binnen de 

vereniging erg belangrijk. Het bestuur heeft dit uitgewerkt middels het organiseren van 

activiteiten waarbij verschillende commissies samen hebben gewerkt. Zo is de uitwisseling 

met studenten uit Bremen georganiseerd door zowel de Commissie Binnenland als de 

Commissie Faciliteiten. Een ander voorbeeld is het combineren van de Commissie 

Buitenland en Binnenland door het organiseren van een gezamenlijke activiteit, waarbij het 

onderwerp te maken heeft met de reisbestemming. De Commissie Buitenland heeft ook met 

de Commissie Faciliteiten samengewerkt om een filmavond te organiseren die tevens een 

voorbereiding is op de lange reis. Daarnaast heeft het bestuur zich ten doel gesteld meer 

bezoeken te organiseren naar bedrijven, waarbij het bezoek aan de Heinekenfabriek al heeft 

plaatsgevonden. Deze bezoeken zullen worden georganiseerd door een combinatie van de 
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Commissie Binnenland en de Commissie Faciliteiten. Ten slotte is er bij alle inhoudelijke 

activiteiten een redactielid van Debat aanwezig, zodat hier later eventueel een artikel over 

geschreven kan worden.  

2.3 Integratie 

Sinds dit jaar kent de opleiding Politieke Wetenschappen twee studierichtingen. Het bestuur 

heeft zich ten doel gesteld om door middel van een variatie binnen de activiteiten ervoor te 

zorgen dat de SPIL voor beide studierichtingen interessant blijft. Dit is zeker gelukt, doordat 

veel activiteiten zowel op internationaal als nationaal gebied interessant zijn. We zien dan 

ook dat er goede samenhang is van de IBO studenten en reguliere politicologiestudenten op 

onze activiteiten. Betreffende de alumni zijn er ook enkele belangrijke stappen gezet. Er 

wordt momenteel gewerkt aan een langdurige samenwerking op dit gebied met de Leidse 

Alumnivereniging van Politicologen (LAP), het departement Politieke Wetenschappen en de 

SPIL. Zij willen zich voor lange tijd aan elkaar binden en kijken naar de mogelijkheid om een 

jaarlijkse activiteit te organiseren. Tevens staat er intussen een eigen alumniactiviteit 

gepland. Door middel van deze activiteit en samenwerking hopen we meer contact te krijgen 

met onze alumni, die handig kunnen zijn voor activiteiten, acquisitie en loopbaanoriëntatie. 

Doordat het reünistenbeleid is aangepast, hoopt het bestuur tevens dat het aantrekkelijker 

wordt voor alumni om reünist van de SPIL te worden. Er is ook een poging geweest tot het 

betrekken van internationale studenten met de SPIL, maar dit heeft negatief uitgepakt. Het 

is wellicht beter om in het eerste semester van het nieuwe collegejaar een activiteit voor 

hen te organiseren. Concluderend is het doel om alle leden te betrekken bij de vereniging 

grotendeels geslaagd. 

3. Voorzitter 

“A good leader is a person who takes a little more than his share of the blame and a little less 

than his share of the credit. “ John C. Maxwell 

 

3.1 Algemeen 

De Voorzitter heeft als voornaamste taak het begeleiden en ondersteunen van het bestuur. 

Tot nog toe verloopt het volbrengen van deze taak voorspoedig. De overige taken van de 

Voorzitter worden hieronder toegelicht. 

3.2 Samenwerking 

De Voorzitter neemt namens de SPIL zitting in verschillende overlegorganen.  

De vergaderingen van het STOP en het VerO zijn voornamelijk nuttig voor het delen van 

informatie en ervaringen. Er zijn pogingen ondernomen om gezamenlijke activiteiten neer te 

zetten, maar het is niet gelukt om hier een geschikte datum voor te vinden.  

Binnen het PvP zijn er belangrijke ontwikkelingen geweest met betrekking tot de 

professionalisering van het verband. Er is gekozen om statutair een vereniging vast te 

leggen. Op deze manier kan het PvP zich verder ontwikkelen en worden een aantal 

praktische zaken een stuk makkelijker, zoals fondsen werven voor het jaarlijkse PiP-Congres. 
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Betreffende de IAPSS ligt er op dit moment een voorstel klaar om de statuten te wijzigen. Als 

dit wordt doorgevoerd, is het mogelijk voor de bestuursleden om vanuit hun eigen 

woonplaats te werken in plaats van zich te vestigen in Ljubliana. Hiermee hoopt de 

vereniging meer capabele bestuurders aan te trekken en problemen te verhelpen. Een 

activiteit die uit IAPSS is voortgevloeid is de uitwisseling met studenten uit Bremen, 

waarmee we via deze organisatie in contact zijn gekomen. Het eerste deel van deze 

uitwisseling heeft al plaatsgevonden in februari en in juni zal een delegatie van de SPIL naar 

Bremen reizen. Deze uitwisseling beschouwt SPILectric als een succes. 

3.3 Statuten 

De Voorzitter en de Secretaris hebben zich dit jaar ten doel gesteld de statuten van de 

vereniging te wijzigen. Na een selecte groep geraadpleegd te hebben over dit onderwerp, is 

er grondig naar gekeken en hard gewerkt aan de wijzigingen. Dit heeft geresulteerd in een 

Ingelaste ALV waarin de wijzigingen van de statuten en het Huishoudelijk Reglement ter 

stemming gebracht werden. Hierbij zijn echter enkele artikelen blijven liggen die hopelijk in 

de Tussentijdse ALV ingestemd zullen worden. Hierna kunnen deze wijzigingen notarieel 

vastgelegd worden. Door middel van deze wijzigingen in de statuten en het HR is het gelukt 

de structuur van de vereniging weer terug te krijgen in lijn met de praktijk. 

 

4. SECRETARIS 

“Better de bûk barsten, as it goeie iten bedoarn.” - Een anonieme Fries.  

 

4.1 Statuutwijziging 

Een van de belangrijkste speerpunten van dit jaar is het moderniseren van de SPIL. De 

statuutwijzigingen die onlangs middels de Ingelaste ALV zijn goedgekeurd, zijn daar een 

belangrijk onderdeel van. De Secretaris heeft hier samen met de Voorzitter de nodige 

voorbereidingen aan getroffen en zullen na deze ALV met de notaris om de tafel gaan zitten.  

4.2 Almanak 

You can't judge a book by looking at the cover – Bo Diddley. 

 

De Commissie Almanak is druk bezig met het maken van de almanak. Het verzamelen van 

bijdragen van andere besturen is reeds voltooid en er zit vordering in het aantal bijdragen 

van prominenten en academici. Ook is de opmaak van de almanak klaar. De Penningmeester 

en de Secretaris zijn momenteel met de drukker in gesprek over de exacte mogelijkheden 

van de almanak wat betreft het uiterlijk en de kosten. 

Het SLOT akkoord zal plaatsvinden op 6 september. Hierbij zal dit mooie SPIL jaar worden 

afgesloten en zal onder het genot van een hapje en een drankje door een spreker de 

almanak 2011-2012 worden gepresenteerd.  

4.3 Promotie 

Naast het verspreiden van de tweewekelijkse nieuwsbrief en de reünistennieuwsbrief, 

verzorgt de Secretaris ook dit jaar de agendaflyer bij de boekverkoop. Vanwege de slechte 

opkomst bij de eerste ALV, is er besloten om 48 uur voor aanvang van de ALV een korte 
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herinnering naar alle leden te sturen met daarin de agenda van de ALV. Hiernaast wordt de 

fysieke uitnodiging twee weken van te voren behouden omdat tijdens de Ingelaste ALV is 

gebleken dat dit een goede toevoeging is aan de promotie van de ALV. 

4.4 Alumni 

Het reünistenbeleid met het onderscheid in zilveren en gouden reünisten is in de Ingelaste 

ALV middels een wijziging in het Huishoudelijk Reglement en in de Statuten gewijzigd. Nu is 

er geen onderscheid meer; reünisten betalen een vast bedrag van tien euro per jaar en 

ontvangen daarvoor de reünistennieuwsbrief en het magazine Debat.  

Er zijn enkele belangrijke stappen gezet wat betreft de alumni. Samen met het Instituut 

Politieke Wetenschappen wordt er getracht een langdurige samenwerking op te zetten met 

de Leidse Alumnivereniging van Politicologen (LAP). Zoals eerder genoemd zal er gestreefd 

worden naar een jaarlijkse gezamenlijke alumniactiviteit. Dit jaar zal deze activiteit nog door 

de SPIL alleen worden georganiseerd. Een oudbesturenborrel staat inmiddels ook op de 

jaarplanning. 

 

5. PENNINGMEESTER 

“I don't have hobbies; hobbies cost money. Interests are quite free. “- George Carlin 

De introductie van SnelStart als boekhoudprogramma heeft het boekhouden tweezijdig 

beïnvloed. Ten eerste is het invoeren van verschillende mutaties vanuit verschillende 

bronnen grotendeels geautomatiseerd waardoor typ fouten voorkomen worden. Daarnaast 

zijn de controlemogelijkheden die nu beschikbaar zijn veel uitgebreider dan voorheen. Dit 

maakt het mogelijk om een uitgebreidere kascontrole te doen en zo onvolkomenheden in de 

boekhouding sneller en zorgvuldiger op te sporen. Dit geldt natuurlijk niet alleen voor de 

kascommissie, maar ook voor de penningmeester. 

Zoals bij de Beleids-ALV vindt u de gedetailleerde begroting aan het einde van dit 

tussentijdse stuk. 

5.1 Commissaris Acquisitie 

“Money was never a big motivation for me, except as a way to keep score. The real 

excitement is playing the game.” - Donald Trump 

De voorspelde groei van het aantal leden en het directe verband dat dit heeft op acquisitie is 

deels uitgekomen. Het aantal leden is gegroeid en er zijn meer boeken verkocht dan 

voorheen. Helaas zijn door de introductie van nieuwe vakken speciaal bedoeld voor de IBO 

studenten een aantal leveringen niet door gegaan. Dit heeft een drukkend effect gehad op 

de groei van deze inkomstenbron. Naast dit vaste contract zijn er nog een aantal losse 

advertenties binnengehaald voor o.a. de Almanak, de Debat en de nieuwsbrief. 

Het nieuwe systeem dat binnen de commissie Acquisitie geïntroduceerd is, heeft helaas niet 

het gewenste effect gehad. De specialisatie en het werken op projectbasis kwamen de 

prestaties van de commissie niet ten goede. Er wordt een uitgebreid verslag samengesteld 
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hierover om dit in de toekomst te voorkomen. Toen duidelijk werd dat het nieuwe systeem 

niet ging werken, is de commissie overgestapt naar een ad-hoc systeem om toch zoveel 

mogelijk Acquisitie te realiseren. Het geld dat opzij is gezet om adressen in te kopen is tot op 

heden nog niet gebruikt, met die reden is het begrote bedrag dan ook verlaagd.  

 

6. COMMISSARIS BINNENLAND 

“Nait Soez'n” 

 

De Commissaris Binnenland heeft zich dit jaar ten doel gesteld activiteiten neer te zetten die 

naast interessant, leerzaam en leuk, goed aansluiten bij het curriculum van de Politieke 

Wetenschap. Dit is tot nu toe, in de optiek van de Commissaris, zeker gelukt. De 

plaatsgevonden activiteiten sloten goed aan bij zowel de reguliere stroming politicologen als 

de studierichting Internationale Betrekkingen en Organisaties. Hieronder vindt u een 

overzicht van de gerealiseerde activiteiten: 

 

De activiteiten die tot nu toe georganiseerd zijn waren, zoals gezegd, inhoudelijk interessant 

en hadden een goede opkomst. Alleen bij het bezoek van de Minister van Infrastructuur en 

Milieu viel het laatste tegen. Een afspraak met haar was echter alleen mogelijk in de 

tentamenperiode, en het Bestuur heeft de impact van dit tijdstip op de opkomst zwaar 

onderschat.  

De organisatie van activiteiten kwam dit jaar wat langzaam op gang, maar de Commissaris is 

hard bezig dit in te halen. Er staan drie grote activiteiten vast en de Commissie Binnenland is 

er ook nog met een aantal in een ver stadium gevorderd. De activiteiten die zeker zijn: Peter 

Vandermeersch op 18 april, het Leids Onderwijsdebat op 9 mei en het SPIL-symposium over 

Europa op 16 mei. Het voornemen van een SPIL-congres is na heroverweging een 

symposium geworden, in verband met de haalbaarheid qua organisatie.  

 

Activiteit Datum Aantal deelnemers 

Joegoslavie Tribunaal 17 oktober 2011 25 

Kay van de Linde 15 februari 2012 ± 30 

Krokusklasdebat 20 februari 2012 ±75 

ICC (onderdeel Bremen) 27 februari 2012 35 

Palestijnse Avond 7 maart 2012 ± 55 

Minister Schultz 28 maart 2012 15 
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Het in het begin van het jaar gehanteerde commissiesysteem heeft niet gewerkt en er is te 

concluderen dat het hebben van teveel commissieleden absoluut niet bijdraagt aan de 

werkbaarheid van de commissie. Er is nu een kleinere groep, die in tweetallen activiteiten 

helpen organiseren en tot nu toe werkt dit aanzienlijk beter. 

In lijn met het door het bestuur centraal gestelde beleidsdoelen, zijn veel van de grenzen 

tussen activiteiten van verschillende commissarii enigszins vervaagd. De Commissaris ziet in 

deze samenwerking een verbetering, omdat krachten gebundeld kunnen worden en het 

uiteindelijk gaat om wat er wordt gerealiseerd en niet door wie. 

Het Leids debat, met B.I.L., Elsa, Minerva en Augustinus zal geen doorgang vinden omdat er 

weinig animo was en geen meerwaarde werd gezien in het organiseren van deze 

gezamenlijke activiteit. De samenwerking voor het Leids Onderwijsdebat verloopt wel soepel 

en er wordt een goed resultaat verwacht. 

De Commissaris Binnenland zal de komende tijd de ingeslagen weg vervolgen en door blijven 

gaan met het neerzetten van interessante en inhoudelijke activiteiten. 

 

7. COMMISSARIS BUITENLAND 

Halverwege het jaar heeft de Commissaris Buitenland de Korte Reis erop zitten en zijn de 

voorbereidingen voor de Lange Reis in volle gang. In onderstaand verslag treft u de evaluatie 

van de Korte Reis aan, evenals de stand van voorbereidingen van de Lange Reis. Verder 

wordt weergegeven in hoeverre de overige beleidspunten zijn gerealiseerd. 

7.1 Reizen 

De Korte Reis heeft dit jaar als bestemming Polen gehad, waarbij Warschau en Krakau zijn 

aangedaan om de reis een zo interessant mogelijk karakter mee te geven. De bestemming 

sloot naar mening van het Bestuur goed aan bij de vijf criteria die waren opgesteld, te 

weten: politieke relevantie, politicologische (i.e. academische relevantie), culturele 

relevantie, financiële haalbaarheid en waarborging veiligheid. Het programma had 

verscheidene onderdelen die de politieke, academische en culturele relevantie 

ondersteunden. 

De bestemming van de Lange Reis is dit jaar Israël. Ook hierbij tracht de Commissaris om de 

vijf opgestelde criteria in ogenschouw te houden bij het opzetten van het inhoudelijke 

programma. De veiligheid wordt zo goed mogelijk gewaarborgd door contact met beide 

Ambassades en het contact met het crisiscentrum van de Universiteit Leiden. De 

inhoudelijke relevantie van de reis wordt gewaarborgd door het bezoeken van politieke 

instanties en universiteiten in, onder andere, Jeruzalem en Tel Aviv. Ook zal er 

hoogstwaarschijnlijk een bezoek worden gebracht aan steden in de Palestijnse gebieden, 

zoals Ramallah en Hebron. Ook hier zullen politiek en politicologisch interessante afspraken 

worden gemaakt. 
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7.2 Inschrijfmethode 

Bij zowel de Korte als de Lange Reis is voor het eerst gewerkt met de nieuwe 

inschrijfmethode waarbij deelnemers een motivatiebrief moest inleveren, die werd gebruikt 

als selectiemechanisme. Helaas bleek bij de Korte Reis dat het voor velen een te hoge 

drempel was om zowel een motivatiebrief te schrijven als deze ’s ochtends vroeg in te 

moeten leveren. Hierdoor werd het gewenste deelnemersaantal helaas niet gehaald. Voor 

de Lange Reis is daarom besloten om deelnemers de mogelijkheid te geven om gedurende 

drie dagen hun motivatiebrief in te leveren, waarbij de inschrijving de eerste dag wel om 

07.30 uur geopend werd. Dit bleek succesvol, waardoor de Lange Reis wederom (over)vol 

zit. 

Ook de selectieprocedure verliep naar wens. Er is een beoordelingsformulier opgesteld, 

waarbij aan de verscheidene criteria punten werden toebedeeld. De selectie werd gedaan 

door twee hoogleraren, de oud-voorzitter van de SPIL en de Commissaris Buitenland zelf. Er 

zijn wel enkele verbeteringen mogelijk betreffende de inschrijf- en selectieprocedure, deze 

zal de Commissaris doorgeven aan haar opvolg(st)er. 

7.3 Pré-buitenlandactiviteiten 

Naar aanloop van de Korte Reis is één inhoudelijke pre-buitenlandactiviteit georganiseerd, 

waarbij een politiek medewerker van de Poolse Ambassade in Den Haag een introducerende 

lezing gaf over de Poolse politiek. Daarnaast is er een pré-buitenlanddiner georganiseerd. 

Voor de Lange Reis heeft de Commissaris Buitenland het voornemen om meerdere pré-

buitenlandactiviteiten te organiseren. Doel is hierbij om verschillende kanten van het land te 

belichten door, onder andere, een journalist, een historicus of Midden-Oostendeskundige en 

iemand met verstand van het dagelijks leven uit te nodigen. Daarnaast zijn we uitgenodigd 

door de Israëlische Ambassade en wordt er een filmavond georganiseerd, in samenwerking 

met de Commissie Onderwijs & Faciliteiten, die in teken van Israël zal staan. Kort voor de 

reis wordt wederom een pre-buitenlanddiner georganiseerd. 

7.4 Communicatie 

Het blijkt, hoewel anders gehoopt, dat communicatie zowel voor als tijdens de reis, altijd 

één van de lastigste punten is. Ook dit keer is tijdens de Korte Reis gebleken dat de 

communicatie tijdens de reis af en toe wat tekort schoot, waardoor er af en toe 

onduidelijkheid ontstond over het programma. 

Voor de Lange Reis is de Commissaris Buitenland voornemens om vaste briefing-momenten 

in te plannen in het draaiboek na iedere afspraak, zodat deelnemers zo volledig mogelijk op 

de hoogte te houden van de ontwikkelingen en eventuele veranderingen tijdens de reis. In 

aanloop naar de reis toe wil de Commissaris Buitenland door middel van mails naar de 

deelnemers hen op de hoogte houden van allerlei praktische zaken en de opbouw van het 

programma, zodat de deelnemers zich zo goed mogelijk kunnen voorbereiden. 

 7.5 Excursies 
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Inmiddels heeft de Brussel-excursie in samenwerking met Machiavelli plaatsgevonden. 

Hoewel er vanuit de onze kant vrij weinig animo was, was het een geslaagde excursie met 

een interessant en leuk programma. Het besluit om deze excursie alleen met Machiavelli te 

organiseren bleek weliswaar niet zozeer beter voor het mengen van de twee groepen, maar 

de organisatie was wel stukken makkelijker dan met meer dan twee verenigingen. 

Wat betreft de Straatsburgexcursie, is de Commissaris Buitenland druk in overleg met de 

B.I.L.. Omwille van mogelijke subsidies zal deze excursie dit jaar waarschijnlijk naar Brussel 

gaan, waar we politiek interessante instituties zullen bezoeken. De excursie is wederom 

hoofdzakelijk bedoeld voor Masterstudenten. Het streven is om deze excursie in blok 4 of 

vlak daarna plaats te laten vinden. 

7.6 Studeren in het Buitenland 

Aan het begin van het jaar zijn enkele SPIL-leden gevraagd om een blog te schrijven voor de 

website over hun ervaringen in het buitenland. Dit leverde weinig op, maar er is er 

halverwege het jaar een nieuwe ronde verzoeken uitgedaan naar deze SPIL-leden. De 

Commissaris hoopt op veel positieve respons. 

 

8. COMMISSARIS ONDERWIJS EN FACILITEITEN  

‘Trust is a great force multiplier.’ – Tom Ridge 

 

8.1 Onderwijs 

De werklast in voorbereiding van de boekverkoop is voor de Commissaris Onderwijs en 

Faciliteiten aanzienlijk vermindert door het automatiseren van de verwerking van de 

bestellingen. Vanaf het eerste blok in het nieuwe studiejaar zal er voor de boekverkoop van 

de SPIL ook een nieuw lokaal beschikbaar zijn dat ervoor zal zorgen dat ook de 

verkoopdagen beter verlopen. Het aanbod van de boeken is niet altijd optimaal geweest. Dit 

werd veroorzaakt door problemen bij de drukkerijen en bij de studystore. Het was lastig hier 

op tijd op in te spelen.  

Op dit moment is het praktisch onmogelijk de boekverkoop naar voren te plaatsen om 

hierdoor masterstudenten ook de mogelijkheid te geven hun boeken bij de SPIL aan te 

schaffen. Om deze redenen wordt er nu onderzocht of deze problemen verholpen kunnen 

worden door gebruik te gaan maken van een andere leverancier. 

Tijdens het eerste semester is er hard gewerkt aan het uittrekselbestand, hierdoor is het 

bestand voor de eerstejaarsvakken tot nu toe weer helemaal up to date. De Commissaris zal 

trachten om het bestand bij te houden en ontbrekende uittreksels toe te voegen. Er is een 

grote vraag naar de door de SPIL gefaciliteerde bijlessen, maar mogelijkheden tot 

uitbreidingen naar tentamentrainingen en vragenuurtjes blijken echter niet haalbaar te zijn. 

Het voormalig buddysysteem zal komend jaar enkele veranderingen doormaken. De nieuwe 

naam van het project wordt SPIL-coach. De eerste informatie over deze SPIL-coach zal 

meegezonden worden met de EJW-brief. Ook zal tijdens de eerste dag van de colleges in 

overleg met het instituut al een mogelijkheid zijn voor het houden van de eerste afspraken 

tussen de eerstejaars en hun SPIL-coach. 
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8.2 Faciliteiten 

De commissie Faciliteiten heeft niet stil gezeten het afgelopen halfjaar. De Politicologenquiz 

was een groot succes, de Filmavonden werden druk bezocht, de TV-bezoeken waren erg 

populair en ook het eerste feest is goed bevallen. De commissie zal haar taken vervolgen en 

uitkijken naar verdere mogelijkheden voor formele en informele activiteiten. 

De combinatie Onderwijs en Faciliteiten blijkt een goede mogelijkheid om de leden te 

benaderen, het uidelen van flyers tijdens de boekverkoop levert een positieve bijdrage aan 

de promotie van de activiteiten. Daarnaast wordt er ook gebruik gemaakt van het internet 

voor het promoten van de activiteiten. 

8.3 EJW 

De EJW-commissie is onder het toeziend oog van de Commissaris druk bezig een geweldig 

eerstejaarsweekend neer te zetten. De Commissaris is bij verschillende vergaderingen 

aanwezig geweest en de communicatie met de Commissie verloopt voorspoedig. De 

Commissie heeft dit jaar gekozen voor een nieuwe locatie, namelijk in Pijnacker. Deze locatie 

was in een vroeg stadium rond en kan meer eerstejaars onderdak bieden. Het formeren van 

de commissie in december is goed bevallen, hierdoor kon de Commissie eerder op zoek naar 

een goede locatie. 

 

9. COMMISSARIS DEBAT EN ICT 

‘Proofread carefully to see if you any words out.’- Author Unknown 

 
De Commissie heeft reeds twee edities van het Leidsch Politicologisch Magazine Debat 

vervaardigd. De tweede editie van jaargang 25 wordt in mei verwacht en vanwege de 

voorgestelde en aangenomen statutenwijzigingen betreffende de vereniging, is besloten de 

september/oktobereditie agendatechnisch naar voren te halen. Naar verwachting zal deze 

editie als juli-editie verschijnen, opdat de opvolgende Commissaris Debat de vrijheid heeft 

om ogenblikkelijk te kunnen beginnen aan de eerste editie van zijn of haar bestuursjaar. 

Samenvattend gesteld, zijn er aan het eind van het 31
e
 bestuursjaar vier edities van Debat 

gepubliceerd, te weten: een december-, maart-, mei- en juli-editie.  

 

De Commissaris heeft zich in zijn beleidsplan ten doel gesteld in Debat meer interviews te 

publiceren. Wegens omstandigheden heeft er echter geen interview plaatsgevonden voor de 

maarteditie. Dit moet echter gezien worden als een incident. Tevens zijn de commissies 

Binnenland en Debat bezig om samen, zoals op de Beleids-ALV toegezegd, een gezamenlijke 

activiteit te organiseren met een journalistieke noot. Op het moment van schrijven worden 

de reeds verschenen Debatedities gedigitaliseerd en zullen zo snel mogelijk zichtbaar op de 

site geplaatst worden. 

9.1 Commissie ICT 

 

De SPIL laat op dit moment een heuse SPIL-app ontwikkelen. Daarmee wordt getracht de 

communicatie tussen de vereniging en haar leden te verbeteren en te versterken en de 

mogelijkheden tot promotie te vergroten. Tot de mogelijkheden van deze applicatie behoren 

onder meer: een agendafunctie van verenigingsactiviteiten, de mogelijkheid tot het 

uitzenden van notificaties en het digitaal aanbieden van het verenigingsblad. 
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Daarnaast wordt er op de site actuele informatie geboden over stagemogelijkheden bij de 

overheid, bedrijven en andere instellingen. 

Na vragen op de Beleids-ALV kan de Commissaris de informatie geven dat wachtwoorden op 

de verenigingssite www.spilplaats.nl opgeslagen zijn als MD5 hash. Daarnaast worden 

bestellingen in de webshop opgeslagen in de beveiligde database over een beveiligde 

verbinding. Uiteraard wordt er gekeken naar defacing en DNS-hacking, alhoewel er 

opgemerkt moet worden dat DNS-hacking niet aan onze kant van de service zit, maar bij de 

hosting. Deze biedt de services up to date aan. Verder is er geen sprake van DDOS-aanvallen 

en wordt de website op een apache-server gehost. De huidige versie is op het moment 

versie 5.5.20. 
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HERZIENDE JAARPLANNING  

Week  Datum  Omschrijving 

Oktober 2011 

Week 40  6 okt  Wissel ALV 

Week 41 13 okt  SPIL Maandborrel 

Week 42 17 okt  Joegoslavië Tribunaal 

Week 43   Tentamenweek 

 

November 2011 

Week 44 31 okt-2 nov Boekverkoop blok 2 

3 nov  SPIL Maandborrel 

  6 nov  Opnames Buitenhof 

Week 45 8 nov  Tegenspel ME 

  13 nov  Opnames Buitenhof 

Week 46 15 nov  Filmavond Die Welle 

  18 nov  PiP-congres 

Week 47 22 nov  Infoborrel korte reis 

  25 nov  Inschrijving korte reis 

     

December 2011 

Week 48 1 dec  SPIL Maandborrel 

    Binnenland activiteit 

Week 49  6 dec  Grote Politicolgenquiz 

7 dec  Opnames vijf jaar later   

9,10,11  dec Brusselexcursie 

    Sollicitaties EJW Commissie  

Week 50  12 dec  Deadline Debat 1 

  12, 13 dec EJW sollicitaties 

  14 dec  Opnames vijf jaar later 

Week 51    Tentamenweek 

 

Januari 2012 

Week 1  5 jan  SPIL Maandborrel 

Week 2  13 jan  Pré buitenland actviteit 

    Hertentamens blok 1 

Week 3    Hertentamens blok 2 

  18 jan  Pré buitenland activiteit (diner) 

Week 4    Korte Reis 

 

Februari 2012 

Week 6  6,7,8 feb Boekverkoop blok 3 

  9 feb  Maandborrel  

Week 7    Bekendmaking bestemming lange reis 

13 feb  Deadline Debat 2 

14 feb  Masterclass Kay van der Linde 
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  Filmavond Il Divo 

16 feb  Tussentijdse ALV 

Week 8    Krokusklas 

  20 feb  Krokusklasdebat    

  21 feb  Krokusklasfeest  

Week 9    Uitwisseling Bremen deel 1 

  27 feb  Pubquiz met uitwisselingsstudenten 

  28 feb  Excursie ICC 

    Kroegentocht 

    

Maart 2012 

Week 9  1 maart  SPIL Maandborrel 

Week 10 7 maart  Palestijnse Avond 

Week 11  

Week 12 22 maart Bezoek Heineken Fabriek 

Week 13    Tentamenweek 

  28 maart  Minister Schultz van Haegen 

 

April 2012 

Week 14 2-4 apr  Boekverkoop blok 4 

Week 15 10 apr  Filmavond Paradise Now 

  12 apr  Tussentijdse ALV 

Week 16 16 apr  Deadline Debat 3 

17 apr  TV Bezoek DWDD en P&W 

  18 apr  Lezing en discussieavond - Peter Vandermeersch 

  19 apr  Maandborrel 

Week 17   IAPSS 

    Prébuitenlandactiviteit 

 

Mei 2012 

Week 18 1 mei  Actieve Ledendag 

  3 mei  Bestuursinteresse-/maandborrel  

Week 19 8 mei  Collegeboten 

  9 mei   Leids Onderwijsdebat 

  10 mei  SPIL-HSVL-LKV Feest 

  11 mei   Oudbesturenborrel 

Week 20 14 mei  Deadline debat 3 

  16 mei  Symposium 

Week 21   Prébuitenlandactiviteit 

Week 22   Tentamenweek 

 

Juni 2012 

Week 23   Hertentamens blok 3  

1 jun  Alumniactiviteit 

  6 jun   Deadline bestuurssollicitaties  

7 jun  Maandborrel 
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Week 24   Uitwisseling Bremen deel 2 

Week 25   Bestuurssollicitaties 

    Prébuitenlandactiviteit 

  18 jun  Deadline Debat 4 

Week 26   Hertentamens blok  

    Prébuitenlanddiner  

 

Juli 2012 

Week 27   Lange Reis 

Week 28   Lange Reis 

Week 29   Zomerreces 

Week 30    Zomerreces 

Week 31   Zomerreces 

 

Augustus 2012 

Week 31   Zomerreces 

Week 32 9-11 aug EersteJaarsWeekend  

Week 33 14 aug  Faculteitsblok El-Cid week 

Week 34 

Week 35 

 

September 2012  

Week 36 3 sep  Opening Academisch Jaar  

3-5 sep  Boekverkoop Blok 1 

  6 sep  SLOT-Akkoord en Almanakpresentatie/SPIL Maandborrel 

Week 37 11 sep  Filmavond 

  13 sep  Wissel-ALV 

    Binnenhof excursie 

Week 38   Reüniediner Lange Reis 

    B.I.L. / SPIL feest     

Week 39 
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TUSSENTIJDS FINANCIEEL VERSLAG 

10. Herbegroting 2011-2012 

Zoals gesteld in het stuk van de penningmeester zijn er een aantal zaken veranderd die hun 

weerslag hebben op de begroting. Per post zullen de wijzigingen behandeld worden. 

10.1 Inkomsten en Uitgaven 

Inkomsten 

  Begroot 11/12 Herbegroot 11/12 Gerealiseerd 11/12 

Contributies € 11,199.20 € 11,295.00 € 11,295.00 

Rente € 250.00 € 154.99 € 154.99 

Departementsbijdrage € 1,600.00 € 1,600.00 €       -    

Faculteitsbijdrage €       -    €       -    €       -    

Acquisitie € 10,202.85 € 8,201.36 € 3,528.35 

Bijdrage eigen vermogen  € 2,422.30 € 4,422.30 €       -    

Vrienden vd SPIL € 69.09 € 30.00 € 18.90 

totaal: € 25,743.44 € 25,703.65 € 14,997.24 

 

De contributie was gebaseerd op een ledenaantal van 759. Hierboven op komen 

vijfentwintig alumni van wie vijftien gouden reünisten en tien zilveren reünisten. Er werd 

uitgegaan van een contributie percentage van 90%. Dit doel is gehaald met een percentage 

van 91.6 %.  

Een ander opvallende wijziging is het verschil bij acquisitie, op het eerste gezicht lijkt het 

alsof het ambitieniveau omlaag is gegaan. Dit is echter niet het geval, door het verkorten van 

het boekjaar is de boekverkoop van blok 1 in het boekjaar van het nieuwe bestuur gevallen. 

Daardoor schuif ik de geplande inkomsten uit die boekverkoop ongeveer € 2000,- via de 

bijdrage eigen vermogen door naar volgend jaar.  

De discipline van de vrienden van de SPIL viel in de loop van het jaar terug, dit word 

gereflecteerd in een lagere verwachting voor de tweede helft van dit jaar. Hopelijk trekt de 

motivatie om deze motie na te leven in de loop van het jaar weer aan. 

Uitgaven 

  Begroot 11/12 Herbegroot 11/12 Gerealiseerd 11/12 

Bestuur € 3,719.44 € 4,141.43 € 2,811.98 

Secretaris € 800.00 € 300.00 €      -    

Almanak € 3,950.00 € 3,950.00 €      -    

Debat € 4,500.00 € 4,650.00 € 2,265.75 

Buitenland € 5,150.00 € 4,950.00 € 1,888.33 

Binnenland € 2,500.00 € 2,000.00 € 1,273.20 

Faciliteiten € 1,260.00 € 1,538.30 € 1,079.56 

IAPSS € 500.00 € 500.00 € 320.00 

Acquisitie € 200.00 € 50.00 €      -    

ICT € 314.00 € 314.00 € 290.57 

Reserveringen € 1,000.00 € 1,500.00 € 1,500.00 

Programmaposten €      -    €      -    €      -    

Investeringen € 1,450.00 € 1,409.92 € 459.92 

Onvoorzien € 400.00 € 400.00 € 0.48 

Totaal € 25,743.44 € 25,703.65 € 11,889.79 
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De toelichting bij de uitgaven zal worden gedaan in de post-by-post begroting 

10.2 Begroting per post 

Bestuur 

 Waaronder valt:   

 

Herbegroot: Gerealiseerd: 

  
 Actieve ledendag  € 500.00 €    -    

  
 ABN-Amro Kosten zakelijke rekening  € 400.00 € 321.14 

  
 ALV  € 380.00 € 336.28 

  
 Van Den Berg Bachelorscriptieprijs  € 100.00 € 100.00 

  
 Constitutieborrel Cadeaus  € 50.00 € 36.16 

  
 Constitutieborrel SPIL  € 1,529.55 € 1,529.55 

  
 KvK Registratie  € 35.08 € 35.08 

  
 Kantoorartikelen  € 400.00 € 273.97 

  
 Bestuursonvoorzien  € 100.00 € 21.80 

  
 StoP Contributie  € 10.00 €    -    

  
 Rondje kroeg na WisselALV  € 121.80 € 121.80 

  
 Sollicitatie 12/13  € 70.00 € 3.20 

 
 Exploitatie SPILhok  € 100.00 € 33.00 

 
Oud-Besturen borrel € 345.00 €    -    

Totaal:                                                                                                     € 4,141.43 € 2,811.98 

Toelichting: De kosten van de zakelijke rekening zijn dit jaar explosief gestegen, dit valt deels 

te wijten aan het type contract dat met de ABN is afgesloten. Daarin staat vermeld dat alle 

mutaties ongecomprimeerd weergeven worden. Dit zorgt alleen al bij het innen van de 

contributie voor een kostenpost van € 175,-, maar ook bij normale batch betalingen die 

mogelijk zijn dankzij het nieuwe boekhoudprogramma worden er extra kosten in rekening 

gebracht. Na het ontdekken van deze fout is het contract aangepast waardoor deze kosten 

in de toekomst niet meer voor zullen komen. De ALV kosten zijn ook gestegen door het 

inlassen van een extra ALV en het extra promoten van een ALV door een drankje aan te 

bieden aan de eerste 25 aanwezigen. Bij kantoorartikelen, bestuursonvoorzien en de 

exploitatie SPILhok zijn de uitgaven aanzienlijk meegevallen, hierdoor zijn deze posten 

gekrompen. Omdat er extra fondsen beschikbaar waren door het meevallen van de net 

genoemde posten was het mogelijk om een Oudbesturenborrel te organiseren. 

Secretaris Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

 Agendaflyer   €    -     €    -    

  Alumnibeleid   € 300.00  €    -    

Totaal:   € 300.00 €    -    
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Toelichting: De kosten van de agendaflyer zijn bij nader inzien ondergebracht binnen de post 

promotie die valt onder faciliteiten. De verantwoordelijkheid voor de agendaflyer is wel bij 

de secretaris blijven liggen, deze verandering is gemaakt met het oog op het betere 

overzicht dat deze post met zich meebrengt. Er is bij de herbegroting rekening gehouden 

met een kleinere Alumniactiviteit omdat het aantal aanmeldingen tegenvalt, dit doet echter 

geen afbreuk aan de kwaliteit van deze activiteit. 

Almanak Waaronder valt:  Herbegroot: Gerealiseerd: 

 Almanak € 3,500.00  €    -    

  Almanak presentatie  € 450.00  €    -    

Totaal:   € 3,950.00 €    -    

Toelichting: De bedragen voor de Almanak en de Almanak presentatie zijn gelijk gebleven 

ten opzicht van de originele begroting. 

Toelichting: De kosten van het drukken van het Debat zijn iets hoger uitgevallen ten opzichte 

van de begroting omdat de kosten van het drukken hoger zijn gebleken dan verwacht aan 

het begin van het jaar. 

Buitenland Waaronder valt: Richtlijn per deelnemer: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  Korte reis 45-65 € 1,800.00 € 1,799.94 

  Lange Reis 100-150 € 3,000.00 €      -      

  

Pre- en Post-

activiteiten  

€ 150.00 € 88.39 

Totaal:     € 4,950.00 € 1,888.33 

Toelichting: De € 0,06 die niet zijn uitgegeven bij de korte reis betreurd de penningmeester 

intens. Er wordt hard gewerkt om zulke fouten in de toekomst te voorkomen. De pre- en 

post activiteiten hebben een andere opzet gekregen dan aan het begin van het jaar 

verwacht. De kosten zijn daarom ook lager uitgevallen, verwacht word dat dit bedrag een 

realistischere weergave is van de uitgaven die dit jaar gedaan zullen worden aan deze 

activiteiten. De huidige uitgaven voor deze post waren € 30,- aan bitterballen voor de 

infoborrel van de lange reis en € 40,- voor de uitnodigbrieven van de reis naar Israel. 

Binnenland Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  € 2,000.00 

  

Algemene uitgaven  

  

€ 1,273.20 

Debat Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

 4* Debat € 4,650.00   € 2,265.75 

       

Totaal:   € 4,650.00    € 2,265.75 
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Totaal:  € 2,000.00 € 1,273.20 

Toelichting: Deze uitgaven zijn verspreid over een aantal activiteiten: € 550,- voor de 

zaalhuur voor het bezoek van Minister Schultz, € 250,- bijdrage aan het PiP-congress, € 200,- 

busselexcursie wegens garantiesubsidie, € 150 Krokusklasdebat,  € 55,- faciliteren Palestijnse 

avond en € 65,- posters en bedankjes.  

Faciliteiten Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

   Algemene uitgaven  € 1,250.00 € 793.26 

   Promotie  € 210.00 € 208.00 

   Politicologenquiz  € 78.30 € 78.30 

Totaal:  € 1,538.30 € 1,079.56 

Toelichting:  Een bloemlezing van de grootste uitgaven in de post Algemene uitgaven: € 

290,- uitgave Krokusklasfeest, € 135,- Bitterballen tijdens maandborrels, € 110,- 

Nieuwjaarsborrel, € 73,45 Filmavond inkopen,  € 70,- uitgave tijdens uitwisseling Bremen, € 

35,- realisatie Chocoverkoop en het resterende bedrag aan posters en overige uitgaven. 

Onder de post promotie valt zoals vermeld onder de post secretaris ook de agendaflyers 

hiervan zijn er twee gedrukt ieder ter waarde van € 90,-.   

Reserveringen Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  Reservering Lustrum € 1,500.00 € 1,500.00 

     

Totaal:  € 1,500.00 € 1,500.00 

Toelichting: Zoals is toegezegd tijdens de beleids-ALV is de reservering voor het lustrum met 

50 % verhoogd.  

IAPSS Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

   IAPSS deelname + Contributie € 500.00 € 320.00 

     

Totaal:   € 500.00 € 320.00 

Toelichting:  De contributie bedraagt dit jaar € 120,- er is € 200,- betaald om de deelnemers 

tegemoet te komen in hun reiskosten. Het resterende bedrag zal worden gespendeerd aan 

deelnamegelden op locatie. 

Acquisitie Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

   Algemene uitgaven  € 50.00 €       -    

    

Totaal:   € 50.00 €       -    
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Toelichting: Zoals gemeld in het beleidsstuk is het bedrag voor acquisitie verlaagd naar € 

50,-. 

ICT Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  Abonnementskosten PC-Leden € 49.00 € 49.00 

  Websitehosting SPILplaats.nl € 185.00 € 165.41 

  Websitehosting kiesleiden.nl € 80.00 € 76.16 

Totaal:   € 314.00 € 290.57 

Toelichting: Zowel de kosten voor de hosting van spilplaats.nl als voor kiesleiden.nl vielen dit 

jaar lager uit dan verwacht. Wel is er ruimte gelaten voor eventuele extra kosten door het 

jaar heen. 

Investeringen Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

   Algemene uitgaven   € 100,00  €       -    

   Stoelen    € 459.92 € 459.92 

   Modernisering Statuten   € 450,00  €       -    

 SPIL-app  € 400,00 €       -    

Totaal:     € 1,409.92 € 459.92 

Toelichting: Tot op heden zijn alleen de stoelen aangekocht, bij nader informeren zijn de 

kosten voor het vastleggen van de statuten lager uitgevallen dan gepland. Deze vrijgekomen 

fondsen zijn doorgeschoven binnen de post investeringen naar de SPIL-app.  

 

Onvoorzien Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  Onvoorzien € 400.00 € 0.48 

      

Totaal:  € 400,00  € 0,48 

Toelichting: € 0,48 is uitgegeven wegens een pinfout tijdens de boekverkoop. 
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10.3 Balans 

Balans 

Debet    Credit    

ABN bestuursrekening  € 7.703,19 Eigen vermogen  € 28.124,89 

ABN spaarrekening  € 12.538,28     

Dassen (64) € 768,00     

Speldjes (0) € 0,00     

Kas bestuur  € 347,00   

Debiteuren  € 6.882,34 Crediteuren  € 113,92 

Totaal € 28.238,81   € 28.238,81 

    

Debiteuren    Crediteuren    

Selexyz Blok 1 € 2.538,69 Openstaande sapbonnen € 113,92 

Selexyz Blok 2 € 698,35    

Selexyz Blok 3 € 2.545,30   

BMC  € 1.100,00   

Totaal € 6.882,34   € 113,92 
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TUSSENTIJDS VERSLAG KASCOMMISSIE 2011-2012 “DE ROZE BEURS” 

Waarde ALV, 

De tussentijdse kascontrole van het reilen en zeilen van de penningmeester vereniging 

Beckers begon feestelijk. De kascommissie werd onthaald met taart en koffie. Wellicht werd 

er getracht het humeur van de kascommissie alvast wat te verbeteren. Dat is maar goed ook, 

want niet alles wat er werd aangetroffen was even goed. 

De penningmeester is dit jaar overgestapt op een automatisch boekhoudprogramma 

SnelStart. Vanuit het perspectief van de professionalisering van de vereniging juicht de 

kascommissie dit toe. Echter, de implementatie van het systeem is op dit moment nog verre 

van optimaal. Hoewel de kascommissie de professionalisering van de vereniging toejuicht, is 

zij wel de mening toegedaan dat er voor gewaakt moet worden dat dit niet leidt tot 

onnodige bestuurskundige taferelen. Een belangrijk punt van zorg is dat de papieren 

boekhouding nog werkt volgens het oude systeem, waardoor dit niet aansluit bij het 

boekhoudprogramma. Dit maakt het controleren van de boekhouding tot een zeer 

vervelende, zeer langdradige, zeer geestdodende, maar ook zeer lastige zaak. Er is op dit 

moment een schrijnend gebrek aan transparantie, daar het eeuwen duurt om de bonnen uit 

het papieren boekhoudsysteem terug te vinden in Snelstart.  

Gelukkig heeft de penningmeester dit ook door. In samenspraak met de kascommissie is er 

besloten om per direct de administratie van de papieren boekhouding om te gooien. Alle 

uitgaven en inkomsten zijn tot en met 5 april 2012 gecontroleerd. Dit betekent dat de 

penningmeester kan beginnen met een nieuwe papieren boekhouding. Het nieuwe systeem 

zal vele malen beter aansluiten bij het boekhoudprogramma zelf, waardoor de transparantie 

gewaarborgd is. 

De kascommissie beveelt de penningmeester verder aan om informatie in te winnen over de 

mogelijke upgrade van de licentie van het programma SnelStart. Op dit moment mist het 

programma bijvoorbeeld een zoekfunctie. De kascommissie verzoekt de penningmeester om 

de voor en nadelen van een upgrade, inclusief de kosten, te onderzoeken, tegen elkaar af te 

wegen, en bij de volgende ALV met een advies te komen. De kascommissie is namelijk de 

mening toegedaan dat het programma op dit moment een aantal, voor een penningmeester 

essentiële, functies mist. 

Overigens is de kascommissie de mening toegedaan dat de overgang naar een nieuw 

boekhoudsysteem behoorlijk lastig kan zijn, en dat kinderziektes niet te voorkomen zijn. De 

kascommissie is dan ook verheugd te melden dat er geen ernstige onregelmatigheden zijn 

aangetroffen, dat alle bonnen kunnen worden verantwoord en dat, wanneer je door het 

oerwoud aan verschillende codes, namen, cijfers, afkortingen, en wat al niet meer heen 

bent, de administratie gewoon klopt. 

Wat de kascommissie verder zorgen baart is dat er een factuur van BMC ligt, die inmiddels 

twee jaar oud is en nog steeds niet is betaald. Deze factuur bedraagt € 1100,-, en aangezien 

dit een groot bedrag is verzoekt de kascommissie de penningmeester om hier achter aan te 

gaan. De opmerking van de penningmeester dat hij overwoog deze factuur af te schrijven, 
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schokte de kascommissie. De kascommissie beveelt de penningmeester aan dit uit zijn hoofd 

te zetten, en na te gaan welke juridische / financiële consequenties getroffen moeten 

worden om BMC tot betaling over te laten gaan. De SPIL heeft immers aan haar deel van het 

contract voldaan. 

De voorgaande zaken dienen niet verkeerd te worden opgevat door de ALV. De 

penningmeester heeft aan de kascommissie getoond het beste voor te hebben met de 

vereniging en hier ook naar te handelen. Zoals gezegd, kinderziektes zijn niet te vermijden 

wanneer een systeem radicaal wordt omgegooid, maar fouten is de kascommissie niet 

tegengekomen. Ook heeft de penningmeester aangegeven BMC niet te laten gaan. Verder is 

de penningmeester rechtlijnig in zijn communicatie naar leden die de contributie niet of te 

laat betalen, en laat hij zien dat hij zich niet zomaar laat afschepen door onwelwillende 

leden. Al met al, ondanks een bestuurskundig drama, is de penningmeester tot op heden 

foutloos gebleken in zijn handelen. Als de penningmeester de huidige aanbevelingen van de 

kascommissie opvolgt, verwacht de kascommissie dat het volgende verslag een stuk korter 

zal zijn. 

Met gepaste hoogachting, 

Kascommissie 2011-2012 ''De Roze Beurs'' 

Noraly Wieldraaijer 

Ufuk Esmer 

 

 

 


